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ZÁPIS 
ze 7. zasedání zastupitelstva města v Moravském Krumlově, konaného dne 26. 10. 2015 

v zasedací místnosti Městského úřadu, začátek zasedání v 16:00 hod. 
 
Přítomno: 16 
Omluveni: Mgr. Květoslava Kotková, Mgr. Michaela Oliwinská, Irena Kočí  

Přišli později: Ing. František Šlapanský (16.07 hod.), PharmDr. Marie Strieglerová (16.14 hod.) 
Zapisovatelé: Ing. Bc. Lucie Vyžrálková, Ing. Pavel Vavřina  
 
Ověřovatelé zápisu: Tomáš Makovický, Mgr. Petr Lang   
Návrhová komise: Ing. Helena Kocábová, Ing. Vladimír Lang, Mgr. Jan Košíček, Ing. Lenka Do-
bešová 
  
1. ZAHÁJENÍ, SCHVÁLENÍ PROGRAMU, STANOVENÍ ZAPISOVATELE, VOLBA OVĚ-

ŘOVATELŮ ZÁPISU A VOLBA NÁVRHOVÉ KOMISE, PLNĚNÍ USNESENÍ   
 
7. zasedání ZM zahájil pan starosta v 16.05 hod.. Přivítal přítomné členy ZM a konstatoval, že je pří-
tomno 16 zastupitelů města. Zkonstatoval, že je Zastupitelstvo města usnášeníschopné, pro přijetí 
usnesení je potřeba 11 hlasů. Program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, 
emailovou poštou, popř. zde na místě.  
 
Starosta – program a materiály k dnešnímu jednání jste obdrželi roznáškou domů, emailovou poštou, 
popř. zde na místě. Program je doplněn o dodatečné materiály. U některých bodů promluví i přítomní 
občané + lidé, kteří požádali o promluvu. Přičemž navrhuji diskuzi ke každému bodu zvlášť. Táži  
se zastupitelů, zda má někdo ze zastupitelů další k doplnění programu? Nevidím tak, nechám tedy hla-
sovat o programu dnešního ZM.  
 
Příchod Ing. František Šlapanský – 16.07 hod. nyní zastupitelů celkem 17. 
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje program dnešního jednání v upraveném znění, a aby rozprava 
probíhala ke každému bodu zvlášť. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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Byli navrženi tito ověřovatelé zápisu: Tomáš Makovický, Mgr. Petr Lang   
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 15 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Vladimír, Ing., PRO-
CHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ 
František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK 
Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 2 - LANG Petr, Mgr., MAKOVICKÝ Tomáš   
 
Byla navržena návrhová komise ve složení: Ing. Helena Kocábová, Ing. Vladimír Lang, Mgr. 
Jan Košíček, Ing. Lenka Dobešová 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 17 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, 
Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 
Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Starosta - Zápis z minulého jednání zastupitelstva města byl řádně ověřen. Nebyly k němu vzneseny 
žádné připomínky a je připraven k nahlédnutí, poté bude uložen do archivu. Pokud je připomínka? 
Prosím. Mgr. Lang – jen jsem chtěl požádat o uvedení jmen hlasujících v bodě, kdy se hlasovalo  
o členech Kontrolního výboru. Bylo zvykem uvedení jmen, kdo je hlasující. Tentokrát ne. Jestli by  
to mohlo být doplněno. Starosta – ano. Tam to nebylo doplněno, protože jsme hlasovali příliš rychle.  
Já jsem příliš kvaltoval. To je moje chyba, omlouvám se za to. Doplníme. Poprosím o to v emailové 
poště, popřípadě dostanete doplnění tohoto. Počty máme? Ano. Následně doplníme a budeme se tázat. 
Mgr. Lang – ještě jedna drobnost. Dle zákona by měl být zápis zveřejněn do deseti dnů. Starosta - 
ano. Zápis byl vyhotoven do deseti dnů, jiný problém je, že nebyl ověřen do deseti dnů. To nezáleží  
na nás, ale to záleží na těch ověřovatelích. Čili, zápis je vždy vyhotoven do deseti dnů, je připraven, 
ale vždy se konzultuje, kdy vy můžete, jako ověřovatelé zápisu přijít. Čili, tady bych viděl mírnou tole-
ranci mezi Vámi. Z hlediska kanceláře tajemníka je vždy vše vyhotoveno včas. Máme k tomu vždy 
velmi důraznou debatu, ale ten zápis je vyhotoven včas. Další připomínky k zápisu? Tyto máme za-
znamenány.  
 
Příchod PharmDr. Marie Strieglerová – 16.14 hod. nyní zastupitelů celkem 18. 
 
2. Interpelace 
Starosta – na minulém ZM vznesl interpelaci pan Zpěvák. Dostalo se mu písemné odpovědi. Táži se, 
zda mu tato informace stačí nebo požaduje doplnění? Pan Zpěvák – tady se přesně ukazuje, když se 
nechce, tak je to ještě horší než, když se nemůže. Aby mi tady policie zdůvodňovala, že předpokládaný 
minimální pohyb osob je 50 osob/1 hodina. To může vykládat malým děckám ve školce.  
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Nevím, jestli se tam byl vůbec podívat teda. Ale co psal Mgr. Vyžrálek, že možným řešením by bylo 
vybudování chodníku podél zámku ke stávajícímu chodníku a přechodu pro chodce u vstupu do zámku 
a opačným směrem k Sídlišti … to znamená jako od „Šabatky“ jako … to je, nevím, jestli to psal Mgr. 
Vyžrálek … Starosta – to psal … to je v podstatě přepis korespondence s PČR, s Ing. Latnerem. Pan 
Zpěvák – on se tam nebyl vůbec podívat. Řešení už bylo. Vybudoval by se chodník směrem od silnice 
ke vchodu do parku, chodník 15 metrů s tím, že by, pokud tam jezdí nákladní auta, tak by se udělal 
metr padesát široký, bylo by to řešení. Ale já už se o tom nebudu … já to takhle lidem řeknu, jak pros-
tě … Starosta – my pane Zpěváku, krátká reakce na to. Ve chvíli, kdy budeme moci rozhodnout, co se 
zámkem, tzn. ve chvíli, kdy budeme moci reagovat na usnesení, které jsme přijali v červenci, tak sa-
mozřejmě, že budeme upravovat i vstupy do areálu zámku, vstupy do areálu zámeckého parku. Tato 
připomínka je častá a budeme na ni nějakým způsobem reagovat. V této chvíli můžu poprosit o trpěli-
vost. Ing. Jelínek – já bych chtěl otevřít takovou polemiku, krumlovské náměstí. Byl jsem nadšen  
a chci na začátek pochválit ty lidi, kteří tam dělají zahradní úpravy, ty dělají svědomitě a kvalitně. Ale 
na druhou stranu budu mluvit ze svého pohledu o samých záporných věcech. Protože se tam objevují 
takové prvky, které udělají z náměstí čtyři ulice. Takže, když to řeknu úplně, takovým drsným způso-
bem, tak mám pocit, že nám na náměstí vzniká kluziště s mantinelama. Ptal jsem se, informoval se jak 
… ještě než tam umístíme nějaké přístřešky pro ty, co čekají na autobusy, tak to bude i se střídačkama. 
A pojem náměstí se úplně vytratí. Když začaly ty první úpravy a já viděl ten volný prostor, ty prosvět-
lený části, říkal jsem si, konečně náměstí. Jsem nalevo, na druhé straně vidím výkladní skříň obchodu, 
s čím mě láká kavárna, s čím to a to … to, co má náměstí být. Tak jak je ve Znojmě, v Mikulově,  
jak je v Ivančicích, kdekoliv. Nezlobte se na mě, vím, že tam jsou ty stromečky. Otevírám o tom po-
lemiku, protože mi opět nebudeme mít náměstí. A ještě, když tam dáme přístřešky pro autobusy. Má-
me dva chodníky od Gymnázia pro všechny studenty … pět minut, tři minuty jsem šel v klidu na auto-
busové nádraží dolů, při cestě mám toalety. A takto si vylepšit náměstí? Jako já jsem z toho takovej 
docela zklamanej. Vždycky jsem toužil potom, aby to krumlovské náměstí bylo náměstím, které mě 
láká kavárnami, výlohami, vzájemným setkáváním. Teď budu mluvit ve prospěch těch, co tam chodili  
po tom zrytém, po těch zrytých záhonech. Já se jich nezastávám, ale to je přesně ten důkaz toho, čím  
to náměstí má být. Protože ten záhon těm lidem tam dělá překážky. Proto jsou tam ty pěšinky vyšlapa-
né v čerstvě zryté zemině. Nevím, velký otazník, co dát nám všem. Starosta – dobře. Já to vnímám,  
tu poznámku. S tím, že se domluvíme s ředitelem na SMM, s panem Čemerkou, pravděpodobně  
na nějakém sezení, kde bychom se mohli tady o tomto pobavit a připravit nějaký názor, který následně 
bude do ZM podán. S tím, ale že a psal jsem to v MK novinách, že se prostě postupuje dle přijatého 
pasportu, který nějakým způsobem řekne, tahle dřevina je stará nebo ohrožuje z nějakého důvodu  
a je potřeba ji vysázet … a další možnosti. V téhle chvíli si myslím, že to necháváme otevřené. My  
se domluvíme v nějakém užším kolektivu co a jak dál. Mgr. Lang – k náměstí ještě. Bude se řešit plo-
cha a dlažba, která je centrem náměstí? A ještě v návaznosti na článek pana Mokrého, který si stěžoval 
v minulém vydání MK novin na úpravu těch dřevin … ptali se mě občané, jak se to řeší, že tady pan 
ředitel SMM odpovídal, že to zahradnice provádí s dlouhodobou praxí … bylo mi řečeno, že zahradni-
ce žádnou praxi nemá, jestli by bylo možno doložit nějaký životopis a potvrzení o vykonané praxi, aby 
se mohlo ukázat, že je opravdu odborník? Starosta – ne, podívejte se, pane magistře. Já si myslím,  
že Vy už jste dalece toho, abyste agenturu, jedna bába povídala, byl schopen odčlenit. Samozřejmě,  
že si nedovolíme přijmout na pozici zahradníka někoho, kdo nemá praxi. Samozřejmě, že si nedovolí-
me … já bych to nepřežil doma, kdybychom vykáceli strom, jeden jediný strom nebo zabil jednoho 
jediného komára, který si to nezaslouží. Tzn., všechny dřeviny, které byly pokáceny, byly pokáceny  
na základě posudků … to není jen tak, že přišla, přišel někdo a řekl, tenhle, tenhle, tenhle strom se po-
kácí. To je na základě jasného posudku a jasného programu a následně osázený.  
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Článek v novinách, který tam byl uvedený … moje reakce, já si za ní stojím, spočívá v tom, že nejdří-
ve musím počkat, až to bude hotový. Když jsem se nepřihlásil předem a neměl k tomu připomínky  
a dotyčný byl … o těhle informacích věděl, tak následně být po bitvě generálem, to je takový mlácení 
prázdné slámy. Čili, samozřejmě, že Vám ukážeme dokumenty, které vedly k tomu, že se tato paní 
přijala a já naopak velmi pozitivně hodnotím, že tam máme konečně někoho, kdo tomu skutečně ro-
zumí. A říkat, že, protože jsem vysázel čtyři ředkvičky a dvě jabloně, tak už su odborník na výsadbu, 
… to je to stejný, protože jsme všichni chodili do školy a jsme všichni odborníky na školství nebo pro-
tože jsem si šel udělat občanku, tak už vím, jak ti úředníci pracují nebo nepracují. Rozumíte? Já se to 
pokouším uvést na nějakém příkladu. Čili, tolik k tomuhle. Dlažba na nám. T.G.M., tam se opravili … 
nebo teď se opravuje dlažba, která je v rámci parkoviště už velmi rozbitá. Můžeme se o tom pobavit 
při přípravě rozpočtu na příští rok, protože je to velmi drahá záležitost, jen vymlátit asfalt a dát tam 
dlažbu. Protože tam se nemůže dát klasická dlažba, protože je to náměstí, které je v památkové zóně 
 a musí vykazovat určité parametry. Zároveň existuje projekt na celkovou úpravu náměstí, který akcep-
tuje pasport zeleně, který se schvaloval myslím v roce 2008. Čili ho můžeme dát k dispozici a o tom  
se pak pobavit. My s tím, žádný problém nemáme. Souhlasím s tím, že ten asfalt je tam velmi divný, 
nebo nevím, jak to mám říct teď velmi kulantně. Tolik reakce asi teď na Vaši interpelaci. Mgr. Lang – 
proč se opravuje fasáda na KB, jestli teda byla v nějakým špatným stavu? Jaký je důvod opravy a kdy 
se opravovala naposledy a kdy budou práce dokončeny? Hodně občanů se mě tady na tohle ptalo, proč 
se to zase opravuje? Starosta – opravuje se … Vy jste se mě na tohle ptal v těch dalších bodech, čili 
to, co jste mi posílal … ale KB je budova bývalého soudu, tzn. T. G. M. 32. Říkám to správně? Pan 
Zpěvák – 35. Starosta – opravuje se, protože byla v dezolátním stavu, ve špatném. Tam šlo především 
o ty omítky dole v těch nižších částech. Pak jste se ptal? Mgr. Lang – kdy se to opravovalo naposle-
dy? Starosta – to Vám samozřejmě nedokáži odpovědět. Ing. Jelínek – těsně po revoluci. Mgr. Lang 
– a kdy budou práce dokončeny? Nebo na kdy jsou plánovány? Starosta – to poprosím pana místosta-
rostu. Místostarosta - … pan ředitel Čemerka? Pan Čemerka – mělo by to být do konce listopadu. 
Starosta – samozřejmě, je tam nepříjemné to, že se musí po tom chodníku … to se nedá nic dělat. 
Mgr. Lang – co se týče hotelu. Také mám podnět od občanů. Že je zanedbaná péče o ty malé děti, 
které se tam pohybují. Jsou vídány i v nočních hodinách. Jestli o tom rozhoduje sociální péče nebo 
jestli se o tom ví, tady o tomhle problému? Starosta – víme, nemusím vysvětlovat, jakým způsobem 
nemůžeme do hotelu … proč je tam ta skladba, která tam je. Samozřejmě, že osazenstvo, které tam je, 
je pod dohledem odboru sociální péče, OSPOD. A tenhle podnět bude dále projednán. JUDr. Bártová 
– beru si to jako podmět. Protože o večerní anabázi dětí … zatím nám nikdo nehlásí. Mgr. Lang –  
a poslední dobou jsem zaznamenal zvýšenou trestnou činnost, která se děje na náměstí … ne na ná-
městí, ale ve městě. Jestli by bylo možno nějakým způsobem zvýšit dozor MěP. Vím, že je to těžké, 
skoro neřešitelné, ale jestli by to alespoň nějakým způsobem šlo. Starosta – já neumím, pane magistře, 
posoudit pojem zvýšená trestná činnost. Mgr. Lang – no, že se krádeže odehrávaly. Starosta – děkuji 
za ten podnět, pan Fráňa, velitel MěP, si to vezme pod kuratelu a příště nám předá výsledky zvýšené 
činnosti. Zvýšíme dozor. Samozřejmě se bude otevírat nový kamerový systém, tak věřím tomu, že se 
nám podaří toto zlepšit. Mgr. Lang – poslední věc. Jak pokračuje zámek, jestli se něco změnilo? Sta-
rosta – k zámku mám informaci následně v usnesení. Informace je pořád stejná, čeká  
se na stanovení termínu dražby této nemovitosti a čeká se na to, za kolik tato nemovitost bude, za kolik 
financí bude tato nemovitost dražena. Ve chvíli, kdy tyto informace budeme znát, tak samozřejmě svo-
lám k tomu pracovní poradu tak, abychom se domluvili, jakým způsobem dále … pořád jsou platná 
usnesení, kdy my říkáme, za kolik zámek chceme koupit a je platné usnesení, kde my říkáme,  
co chceme koupit, za kolik to chceme koupit a tak dál. Takže, v téhle chvíli není nic nového, čekáme 
na stanovení termínu dražby, která stanoví podmínky, za jakých to bude … promiň, ale dál se přihlásil 
pan Procházka.  
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Ing. Procházka, MSc. – já jsem se chtěl zeptat, jak to vypadá … Nádražní a Rakšická, jestli je již ně-
jaký ten projekt vytvořený? Starosta – ne. Nádražní, Rakšická … tato ulice je samozřejmě problém.  
Je problémem, kdy … je potřeba si uvědomit jednu věc, že největší tankodrom, který se začal zpravo-
vat v roce 2011, mluvím o silnici od kruhového objezdu po náměstí … první věc, kterou chci k tomu 
říct, děkuju za tu otázku, je stanovený systém postupných oprav všech komunikací v Moravském 
Krumlově, následně po opravě kanalizace. Není možné opravit vozovku, a pak udělat kanál. To je nám 
všem jasný. Čili, se začalo od kruhového objezdu, po náměstí. To trvalo dva roky. To byl myslím rok 
2011, 2012 plus mínus, dokončovalo se. 2013 – 2014 začala oprava kanalizace a vozovky v Polánce, 
dokončuje se Rokytná. A dokončují se všechny drobné … ulice B. Němcové a Blahoslavova, Bří. 
Čapků, kpt. Jaroše a Durdická. To je v tomto roce. Zároveň, v krajském rozpočtu pro rok 2015 projekt 
na tuto komunikaci je odhadován na 1 000 000,- Kč, cena tohoto projektu. Pro rok 2015 se podařilo  
do tohoto projektu začlenit částku poloviční, tzn. 500 000,- Kč s tím, že v roce 2016 by mělo být do-
končeno projektování i v ceně a požádáno o stavební povolení. Tzn., předpokládám, že do rozpočtu  
na rok 2017 a 2018, a to už bude nová krajská samospráva, by se měla tato silnice dostat do oprav. 
Zároveň máme připravené peníze na opravu chodníků, nebo projekty na opravu chodníků, osvětlení  
a tak dál co se k tomu váže. Čili, já chápu, že jsou lidi rozezleni touto komunikací, já taky. Ing. Pro-
cházka, MSc. – rozezleni ani ne, že jo, spíš se tam nedá jako jezdit, že jo. Jezdí se tam prakticky 
v protisměru … Starosta – já odpovídám na to, že … Ing. Procházka, MSc. – ti lidi tam bydlet 
musej. Starosta – já tomu rozumím, ale ve chvíli, když to … já nechci být impertinentní … Ing. Pro-
cházka, MSc. – projekt bude po volbách? Starosta – ne, projekt bude v příštím roce. Krajské volby 
jsou v roce 2016. Asi to nechci víc komentovat. Mohl bych, ale nemám k tomu … pak bych se dopustil 
možná nějakého přehmatu. Ing. Procházka, MSc. – druhá věc teda, tak jak už jsem řešil se Zdenkem 
a s panem Čemerkou, Česká telekomunikační infrastruktura tady začala rozkopávat chodníky a nechá-
vat je rozkopaný s tím, že mění nějaký kabely, vyměňuje technologii. Občas k tomu má alespoň 
smlouvu vyřízenou. Občas k tomu smlouvu nemá. Rozkopává k tomu ještě soukromý pozemky, ale to 
si už asi nějak vyřídíme, ale vlastně třeba u nás, na Nádražní je rozkopaný pozemek a nemají ani 
k tomu smlouvu, nic. Chtěl bych se zeptat, jestli už se k tomu dělají nějaký kroky. I tam, kde je to po-
volený, rozkopaný, je díra v zemi. Tak, jak jsem se díval, všude je to nezabezpečený. Teď třeba u nás 
je to i na našem pozemku, tam jestli někdo spadne nebo si rozbije hubu, tak to budeme platit my.  
A jako asi si myslím, že město to může řešit efektivněji než ti jednotliví lidi, kterým to jako neuvěři-
telně … Starosta – takhle, o Nádražní ulici já nevím, že by se tam měly kopat telekomunikace. Mís-
tostarosta – my jsme to taky nevěděli. Starosta – město dalo souhlas pouze k napojení tří nebo čtyř 
domů na Sídlišti. Ing. Procházka, MSc. – já vím, jen říkám, že o tom město už týden ví, proto 
se ptám, jestli se to už nějakým způsobem řeší. Starosta – ta informace je pro mě nová. Místostarosta 
– ještě jsme to s panem Čemerkou, ohledně toho, jakým způsobem se to děje na našich komunikacích, 
ale … Pan Čemerka – co se týká nějaké smlouvy nebo něčeho takového, nikdo nás neoslovil. Jsme  
se o tom bavili, informace jsme dostali od pana Procházky, s tím, že došlo k rozkopání chodníků. Vím, 
že jste to řešil i s městskou policií … Ing. Procházka, MSc. – byl jsem i na státní policii. Ti mě posla-
li, že to není jejich, ti ostatní s tím taky nic nezmůžou … Pan Čemerka – protože my nemůžeme, já 
nemůžu jim dát nějakou … Ing. Procházka, MSc. – já chápu, ale asi se to dá nějak řešit, když náš 
majetek někdo kope bez povolení. Já chápu, že dle, tak jak mi to říkal pan Šťastný, legislativy se ne-
musí ptát, jestli to můžou rozkopávat, kdyby tam věcné břemeno bylo, ale musí se ptát, jestli můžou 
kopat a jakým způsobem toho majitele. Tzn., že by to chtělo, alespoň občanskoprávně je nějakým způ-
sobem vyzvat, ať uhradí škody. U nás je třeba překopanej chodník. Furt se někde řeší, jestli se tam 
může parkovat, jestli se může todlensto, a pak se … a díval jsem se na ty čtyři další, tam je to rozkopa-
ný a nic se neděje. Starosta – já děkuju za ten podnět. My se zítra domluvíme – velitel MěP, vedoucí 
odboru stavebního + ředitel SMM a pan místostarosta – potkáme se v osm ráno v kanceláři, hned  
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se domluvíme na nějakém postupu tak, že do konce týdne … Ing. Procházka, MSc. – už jsem jim 
poslal dopis, výzvu, ať to okamžitě odstraní a zaplatí pokutu nějakou, protože … se nemůžeme dostat 
ani do baráku, když to tak řeknu. Starosta – poprosím tě, jestli by si mi tvoji korespondenci poslal do 
emailové pošty, my se na to podíváme a sladíme to s naším postupem. Dál se do interpelací nikdo ne-
přihlásil. František, prosím? O…aha, omlouvám se Františku, Karel byl dřív. Bc. Široký – chci se vrá-
tit k tomu zámku. Jestli jsem to dobře teda pochopil, tak teď běží nějaké insolvenční řízení a Krumlov 
se přihlásí do dražby. Starosta – takhle usnesení nezní. Bc. Široký – já vím, to se zeptám potom. Toto 
jsem pochopil z toho, co jsi ty teďka říkal. Starosta – my máme řečeno, že jsme ochotni dát 
13 000 000,- Kč a jestli, já bych nepředjímal … Bc. Široký – já se zeptám jinak. Nerozumím jedné 
věci. A je to velmi jednoduchý. Jestliže něco spadne do insolvenčního řízení, nechápu, proč město 
Moravský Krumlov lpí na usnesení, které tady bylo jednohlasně bez pár hlasů schváleno, protože v ten 
okamžik, Vy nebo my říkáte, že společnost MK reality … Vy jí dáváte jistotu, že dostane 15 000 000,- 
Kč v případě, když zaplatí 6 000 000,- Kč, protože to je ta insolvence. Já bych si dokázal tvrdit,  
že bych byl moudrej jako společnost MK reality, abych nesehnal někde 6 000 000,- Kč, když mám 
jistotu výdělku 15 000 000,- Kč. Mám 9 000 000,- Kč jasně vydělaných bez žádné práce a nehrozí  
mi riziko toho, že 6 000 000,- Kč nezaplatím, spadnu do insolvence a insolvenční správce prodá tuto 
nemovitost v dražbě. Vyvolávací cena nemovitosti bude úplně jiná, než 13 000 000,- Kč nebo 
15 000 000,- Kč, troufám si tvrdit, že bude úplně jiná než 6 000 000,- Kč, troufám si tvrdit, že  
se to v prvním kole nekoupí, ani v druhým, když se do toho nepřihlásí Krumlov a v některým dalším 
kole to koupí Krumlov za 2 000 000,- Kč, ale to si jenom troufám předjímat. Ale nechápu pořád jednu 
věc. Proč lpí Krumlov na usnesení toho, že slibujeme Inchebě, že koupíme zámek za 13 000 000,- Kč, 
když je na něm 6 exekuce a dáváme jim možnost 7 vydělat. Hned teď. Starosta – můžu na to reagovat 
pouze tímto způsobem. Musíme si uvědomit jednu věc. Já rozumím tomu, že Vás jako zastupitele zá-
mek … Vy jste ho nechtěli koupit, Vy jste byli proti … moment, já to dopovím. Já Vám taky neskákal  
do řeči. Že prostě tady se většina usnesla na ano, převedeme, koupíme majetek, koupíme zámek,  
aby se stal majetkem města za nějakých podmínek. Během doby se dostalo k tomu, že je na tom zámku 
insolvenční řízení, dražba atd.. A teď je potřeba si uvědomit jednu věc. Město se nemůže chovat jako 
soukromá fyzická osoba a jít do nějaké dražby a říkat si, vyčkám, nevyčkám. To prostě nám nepřísluší, 
na to nemáme zákonnou oporu. Já nemůžu jako statutár tohoto města jít a říct, zvedat v dražbě nějaký 
cedulky, čísilka, když na to nemám od Vás mandát. Čili, my tady máme usnesení, který jasně deklaru-
je, že jsme solidním partnerem, který říká, máme zájem o to, aby tato nemovitost se o ni město Morav-
ský Krumlov mohla starat. A pokud my budeme pavlačově povídat o tom a budeme tady říkat, že po-
čkejme, a pak to koupíme nebo nekoupíme, tak to … my to neumíme. My to prostě neumíme. Tady  
je jasnej mandát, který tu říká, ten mandát je dán usnesením. Pokud my to usnesení změníme, pokud  
to usnesení změníme, tak zas dává jiný mandát k tomu, abychom se bavili. Čili, to, co ty tady říkáš 
„chovejme se jako soukromá osoba“, to my prostě nemůžeme. A můžu si o tom myslet, co chci. Jako-
by, já to teď ani … nic neobhajuju, nikoho neprosazuji, já to jenom komentuji, tak jak to je. A jakoby 
nemůžu, mám slovo, jakoby nemůžu říct, že počkám, až to bude stát 2 000 000,- Kč, to takhle nefun-
guje. Já k tomu nechci diskutovat víc. Pokud k tomu máš nějakou technickou, prosím. Bc. Široký – 
mám k tomu dvě technické. Že ani jedno z toho samozřejmě není pravda. Protože ten mandát samozře-
jmě může znít ten, že ty budeš zvedat ruku do 13 000 000,- Kč, že jo. To je za první. Za druhé to,  
že my se nemůžeme … že my jsme férovým partnerem neférové firmy, která se stihla za dobu jednoho 
měsíce ze společnosti Incheba přejmenovat na MK reality tak, mě nepřijde nic, proč bych se měl 
já chovat, jako město, férově. S tím, že samozřejmě, že já tvrdím a stojím ti za tím, tak jak jsem  
už jednou říkal, že tahle ta firma nás do toho tlačila s nějakým jasným záměrem a to byl ten, že věděla, 
že se do té insolvence dostane nebo se dostala, protože samozřejmě vklad na katastr v těchle těch vě-
cech se nedostává tak velmi rychle. Tyhle ty informace byly všechny známy. Nechci spekulovat.  
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Starosta – ne, takhle. My jsme je nevěděli. Nebo já jsem je nevěděl. A jestli mě teď jako říkáš,  
že jsem je věděl a neřekl je, tak to si prosím velmi vyprošuji. Ty informace, které jsem měl já … Bc. 
Široký – Tomáši, jestli jsi slyšel, tak já jsem neřekl, že ty jsi je věděl. Starosta – mě to tak jakoby, víš 
… Vy to tak umíte, jako jen nadhodit a pak se to posouvá … já říkám následující … Bc. Široký –  
to bych si zase vyprosil já. Starosta – to, co … Bc. Široký – já si myslím, že jsem to tady řekl napros-
to jasně. Starosta – ponechávám bez komentáře tvoje hodnocení firmy Incheba. Tečka, já jakoby, pro-
tože … k tomu nemám co říct. Bc. Široký – klidně můžeš komentář dát. Starosta – nemám k tomu,  
co říct. Bc. Široký – já to nechápu, ale rozumím. Nerozumím teda tak. To znamená, že můj komentář 
byl správný nebo špatný nebo? Starosta – už jsem se vyjádřil. Jestli k tomu víc nemáš, tak poprosím 
Ing. Šlapanského. Bc. Široký – dobře. Ing. Šlapanský – v Rokytné se dodělávají úpravy po kanalizaci 
– vozovky, chodníků. Je to ve skrze pozitivní záležitost, bude to pěkné. Pan místostarosta se tomu vě-
nuje intenzivně. Kdyby tři týdny zpátky na diskuzi s občany, kdy byl požadavek od občanů upravit 
chodníky, které byly dost poškozené, tak v podstatě nebudu to rozvádět … doporučení bylo, ať si to 
občané zaplatí sami, když to chtějí mít pěkné. Mně se tady ten postup zdá podivný, neslyšel jsem,  
že by si v Polánce občané něco platili a už vůbec ne teda, aby zvelebovali pozemky města. Já se do-
mnívám, že by se pár desítek tisíc našlo, aby se to kulturně opravilo. Přijde mi mrzuté, aby občané 
platili řádově deset tisíc korun za to, aby u svého domu opravili městu chodník. Při následných disku-
zích s těmi lidmi, jsou rozhořčeni a ani se jim nedivím. Proč by měli dávat peníze do toho,  
aby se opravil majetek města. Samozřejmě to není katastrofální stav, ale při těch úpravách se do těch 
chodníků stejně zasáhlo, chodníky se stejně předělávaly, takže se mně zdá zkrátka žinantní, aby se na 
tom lidé podíleli. Nevím, jak se to vyvinulo, možná už je to dneska v jiné poloze, ale pokud by tento 
pohled měl zůstat, tak bych s ním zásadně nesouhlasil. Starosta – byla by škoda, kdyby se ta velmi 
dobrá práce, která se v té Rokytné podařila, shlukla na to, že se nevymění dva, tři obrubníky. V Polán-
ce jsme měli ten samý problém a obrubníky se dostaly do stavu … měnily se tam, kde byly v dezolát-
ním stavu. Tam, kde byly uživatelné, tak se opravily. Místostarosta – tak my jsme reagovali na to,  
že tam byl požadavek občana, že by si to rád před svým domem vyměnil. Že by si to sám i zaplatil. 
Z toho důvodu se pokračovalo v jednání s tímto jediným občanem a potom se domluvili na celé ulici, 
že v podstatě tu jednu stranu toho chodníku si takto sami na vlastní náklady opraví. My jsme to pro-
cházeli, ty obrubníky. Ani v Polánce, v Rokytné, ani v Krumlově se všechny ty obrubníky nevyměňují, 
protože můj názor je takový, že mnohé obrubníky, které tam dnes dáme, budou vypadat za 20. let hůř 
než ty, které jsou tam teď. To je jen takový můj osobní náhled na to. A tam, kde obrubníky byly 
opravdu špatné a tam, kde se ti občané také domluvili a chtěli to mít před svým domem hezké, hezčí, 
tak si to zrealizovali. Já samozřejmě ještě nevím, jak se domluvili s těmi lidmi, ta firma. Uvidíme, ja-
kým způsobem se tam podaří najít nějaké úspory. Pokud by se našli, jsme připravení na obrubníky 
přispět. A zvlášť je tam jeden dům, který měl, nevím, 15 metrů, tak nějaký obrubník. Ale vždycky 
jsme se s těmi lidmi domluvili, po té domluvě s nimi jsme to zrealizovali takto. S tím, že tam jeden  
má takovou velkou zatáčku. Domlouvali jsme se, že v rámci stavby se tam něco udělá, něco si přispě-
je. Ale takováhle to byla domluva a myslím, že jsme se s občany takhle několikrát o tom bavili. Máme 
další takový program, už 2 – 3 roky zpátky, který nabízíme obyvatelům, kterým se nelíbí chodník před 
jejich domem, tak možnost takovou, že město dokoupí materiál jako štěrk a dlažbu a ti lidé si to mo-
hou opravit a je to úplně ten stejný způsob jako tyto obrubníky. Nevím, jak se přesně domluvili, jakým 
způsobem. Ale pokud se tam nějaké rezervy najdou, uděláme to v rámci stavby. Pokud ne, tak ty do-
mluvy, které tam byly, padnou. Starosta – děkuji. Další přihlášky do Interpelací nevidím, pokusím  
se vše shrnout. Kolem osazení náměstí T. G. M. se sejdeme a pobavíme se o tom, jakým způsobem  
tu informaci, jak to bude dál, aby jste věděli. To spojíme i s dlažbou, kterou navrhl pan Mgr. Lang. 
Kolem hotelu … tím se bude zabývat odbor sociální. KB bylo odpovězeno.  
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Pan Procházka … oprava ulice Nádražní, Rakšická … považuji za zodpovězené s tím, že kolem těch 
telekomunikačních problémů, které tu jsou, se sejdeme zítra ráno v osm, v mé kanceláři a probereme, 
co se s tím má udělat. Zjistíme aktuální stav. Pan inženýr Šlapanský … obrubníky a úpravy po kanali-
zaci … pan místostarosta přesně zjistí, co … tak, aby tato informace byla kvalitní, a RM případně pro-
jedná, se stavbou a přes Ing. Šlapanského a Ing. Dobešovou podají informace do Rokytné. Plus, po-
slední informace k zámku … shrnu, jen do té doby … pokud budeme mít informace, budeme se bavit  
o dalším postupu. V této chvíli, netřeba rozvíjet nějaké další teorie, jak můžeme postupovat. Ve chvíli, 
kdy budeme vědět, co, kdy, můžeme se bavit o konkrétních věcech. Končím tedy projednávání bodu 
Interpelace.  
       
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci vedoucího odboru dopravy MěÚ ve věci přecho-
du pro chodce u zámeckého parku. 
 
     
3. Kontrola úkolů Rady a Zastupitelstva města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Tře-

tina, starosta města 
 
Starosta – V příloze Vám byl předložen materiál pro kontrolu úkolů uložených RM a ZM. Jsou  
to tuším úkoly projednané na minulém ZM. Ing. Šlapanský – měl bych formální připomínku.  
U některých je napsáno, že je to z roku raz dva, že jsou v běhu, některé jsou trvalé, některé jsou 
nesplněné … je potřeba to přeformulovat. Možná by stálo za to, to nějak zinventovat. Nějakým 
způsobem to zaktualizovat. Je jich tam celá řada, které by mohly být už nějak pořešené. Mrknout  
se na to a nějak to tam … Tajemník – my to děláme vždy dvakrát do roka a čekáme na další ZM.  
 
Návrh na usnesení: 
Zastupitelstvo města bere na vědomí předložený materiál pro kontrolu úkolů RM a ZM města 
Moravský Krumlov. 
 
 
4. Zpráva o činnosti Rady města Moravský Krumlov – předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta 

města 
 
Starosta – než otevřu rozpravu. Dostal jsem písemné dotazy od Mgr. Langa, za což děkuji, že se mohu 
takto na to připravit. Já to teď proberu postupně k jednotlivým bodům, jednotlivých usnesení.  
Písemný dotaz Mgr. Langa - Usnesení 16 - RM schvaluje: 1. Konsolidace IT. O co se jedná? Staros-
ta -  RM schvaluje průběh výběrového řízení na dodavatele veřejné zakázky: „Konsolidace IT a nové 
služby TC ORP Moravský Krumlov“. Jde o druhou fázi elektronizace veřejné správy, z příspěvku státu 
byly uhrazeny komponenty SW a HW na  E-government veřejné správy. Jedná se o dotace ve výši  
85 % na programy, které používá MěÚ. V bodě č. 6 realizace úprav náměstí T. G. M. (a to v rozsahu: 
vybudování zastávkového přístřešku, nového rozvaděče el. energie, odstranění nefunkčních lamp  
u kašny a předláždění míst na nám. T. G. Masaryka). Právě probíhá předláždění, přístřešek je projek-
tován, probíhají řízení s tím, že je problém kolem rozvaděče. To je informace kolem krumlovských 
Vánoc, kdy ČEZ nebo E.ON… Pan Čemerka -  jde o to, že jde o nové odběrné místo, bylo nám řeče-
no, že zakázka, kterou mají za nějakých 100 000 000,- Kč je přednostnější … víceméně … takže mají 
lhůtu do 30. 06. 2016. Ale nám se podařilo zajistit dva přenosné „antoníčky“. Zapojíme to. To je vyře-
šené.  
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Starosta – tam mě spíš šlo o to, že jsem řekl, že bude pevný, zděný, ale bude přenosný. Čili, budou 
zajištěny … elektrika na krumlovský Vánoce, ale nebude to ve formě pevného antoníčku. Nebo pev-
ného el. rozvaděče. Písemný dotaz Mgr. Langa - RM schvaluje: 9. + 10. Proč nebyla zapojena ZŠ 
Klášterní? Neměli zájem? Starosta – jde o poskytnutí finančního příspěvku ve výši 6 338,- Kč na rea-
lizaci výchovně vzdělávacího projektu EDISON „Prezentace o zemi původu a kultuře lektora“ subjek-
tu Gymnázium, Smetanova 168, Moravský Krumlov dle žádosti ze dne 13. 08. 2015. Škola neprojevila 
zájem o úhradu nákladů, nebyla zapojena v projektu, nevím z jaké důvodu, to je na vedení města, … 
pardon, na vedení školy, vychází z aktivit vedení škol. Písemný dotaz Mgr. Langa - RM schvaluje: 
23. Jaký byl výsledek VŘ? Starosta - výsledek výběrového řízení na stavbu ,,Oprava fasády nám. T. 
G. Masaryka č. p. 35“. Jde o výsledek po řádném výběrovém řízení, vyhrála firma OSP. Písemný do-
taz Mgr. Langa - RM bere na vědomí: 1. Jaký je stav situace? Starosta – RM pověřuje místostarostu 
města dalším jednání s majiteli dotčených pozemků v lokalitě „Na Kačence“. Je hotov výkup pozemků 
od paní Makešové firmou AZ Pokorný, probíhají práce na stavebním povolení pro vybudování chod-
níku a inženýrských sítí a připravuje se podání žádosti o dotace na chodník i do Rakšic, napojení celé 
té křižovatky u Jatek, přechodem, mostkem. Jen to bude muset být rozděleno pravděpodobně do dvou 
částí, protože lokalitu na Kačenku budeme řešit v příštím roce a na ten zbytek vyřešení křižovatky, tam 
je potřeba ostrůvek, je tam potřeba vyřešit přechod přes tu vozovku, zároveň přes lávku. Měli bychom 
udělat novou lávku. Je tam jakási komunikace, která potřebuje zpravit, a to budeme žádat o dotace, 
které budou vypsány. Nejdříve musíme mít projekt ve stavu stavebního povolení a to se nyní dělá. Čili, 
tolik informace k této části. Dále se ptáte na RM - bere na vědomí: 6. S čím vystoupil zástupce Agro 
družstva? Pan zástupce Agro družstva – Rakšice, vystoupil ve věci propachtování nemovitého majet-
ku. Upozornil na možné problémy související s pachty pozemků a požádal o spolupráci města a země-
dělců, abychom byli moderátory diskuze mezi jednotlivými pachtaři. Tam může dojít k tomu,  
že se někteří budou hůře domlouvat. Když do toho vstoupíme jako RM, tak to bude jednodušší. Ing. 
Procházka, MSc. – kdyby se to možná udělalo obálkovkou, tak to zase bude jednodušší. Starosta – 
děkuji. Písemný dotaz Mgr. Langa - Usnesení 17 RM schvaluje: 2. Jaká byla výsledková cena? Sta-
rosta – RM schvaluje výsledek výběrového řízení na akci „Místní komunikace POD HRADBAMI“  
a pověřuje starostu města podpisem rozhodnutí o výběru nejvhodnější nabídky. Realizace právě probí-
há, vyhrála fy. STRABAG a částka je 2 735 000,- Kč včetně DPH. Řeší se nějaká voda, řeší se nějaké 
přípojky, ale to už je v realizaci každého majitele nemovitosti. Dodatek č. 3 ke Smlouvě o výpůjčce 
uzavřenou mezi Městem Moravský Krumlov a subjektem Football Club Moravský Krumlov, ve věci 
prodloužení Smlouvy do 01. 06. 2025. Nájemní smlouva na hřiště a pozemky z důvodu podání žádosti 
o dotace na opravu plochy. Písemný dotaz Mgr. Langa - Usnesení 18 - RM bere na vědomí: 2. Jaký 
je výstup z jednání? Starosta – RM schvaluje Výzvu k podání nabídek na akci „Oprava komunikací 
po výstavbě kanalizace v akci VHI“. Probíhá v těchto dnech, ulice Bří Čapků, Blahoslavova, Boženy 
Němcové, o ulici Nádražní a Rakšická bychom se měli pobavit. To jsem již odpovídal Ing. Procházko-
vi. Dále RM pověřuje ředitele MěKS podpisem Smlouvy o dílo se subjektem: INCHEBA EXPO 
PRAHA spol. s r.o., Areál Výstaviště 67, Praha 7 IČ:14888939 na zabezpečení komplexní správy ne-
movitostí zámku MK v předloženém znění. Aktuální info k zámku – čekáme na rozhodnutí o nařízení 
dražby soudním exekutorem. Uran – tato informace probíhá i médii. Situace je pořád stejná, jaká tam 
je. S tím, že … jenom to v rychlosti ozřejmím. Hodnota uranu je 15 μg/1l s tím, že to je stanovená 
norma ČR. My máme výjimku, která je do výše 28 μg/1l. Ta voda vykazuje průměrnou hodnotu  
18 μg/1l. čili, je to v souladu s výjimkou. Ta je do roku 2017, tzn., my jsme se již bavili o tom, jak ten 
uran z té vody dostat. Jak dostat uran na tu hodnotu, kterou má splňovat. Jsou tři možnosti. Buď odsta-
vit úpravnu vody nebo ten uran odstranit z té vody, nebo tu vodu ředit. Varianta odstavení úpravny 
vody je pro město Moravský Krumlov nepřijatelná, právě naopak, chceme tuto úpravnu rozšířit o další 
dvě studně + máme tam výkup pozemků v SMM. Čili, v této chvíli je aktualizovaný návrh na buď od-
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stranění uranu, anebo ředění vody. Budeme to probírat ve vedení Vodárenské, následně tu informaci 
dostanete. S tím, že jsem deklaroval, že se město Moravský Krumlov bude nějakým způsobem podílet 
na úpravě těch nákladů, i z toho důvodu, že chceme tuto úpravnu zachovat. Pro Vodárenskou je samo-
zřejmě nejlepší, kdybychom vodárnu odstavili a brali veškerou vodu z Třebíče, potažmo z Vranovské 
přehrady. Čili, tolik k tady tomuto. Dále k Usnesení 19 - RM schvaluje: 23. Jaký je výsledek VŘ? RM 
schvaluje Výzvu k podání nabídek na akci „Místní komunikace Nad Haltýři III“. Konečně již vysoutě-
ženo, bude se realizovat, … Místostarosta - vysoutěžila firma ze Znojma, soukromá osoba. Realizace 
bude 10/2015 až 04/2016. Písemný dotaz Mgr. Langa - výsledek výběrového řízení na stavbu 
,,Oprava krovu a výměna střešní krytiny Zámecká 22 “. Starosta – Výběrovou komisí byla za nejvý-
hodnější nabídku vybrána firma OSP. Taktéž u bodu 25, vybrala výběrová komise firmu KSH Hostě-
radice. Jde o výsledek výběrového řízení na stavbu ,,Výměna střešní krytiny Břízová 255 - 6“. Písem-
ný dotaz Mgr. Langa - Usnesení 19 - RM schvaluje: 31. Jaký je platový výměr p. Čemerky? Starosta 
- stanovení platu je v gesci rady města, výše vám bude sdělena tajemníkem a upozorňuji zde na zákon 
o ochraně osobních dat, není to věcí veřejnou. Není problém, aby, jste se tu informaci dozvěděl, ale 
nesmíte ji šířit dále. A v bodě 7 – RM bere na vědomí výsledek VŘ na akci „Program rozvoje města 
Moravský Krumlov na období 2015 – 2022“ a pověřuje starostu města podpisem smlouvy o dílo. Prá-
vě probíhají práce na první verzi tohoto dokumentu, který bude následně předložen k diskuzi zastupite-
lům. To byly odpovědi + moje komentáře k jednotlivým usnesením RM. Děkuji za tyto otázky, mys-
lím si, že takto je to mnohem jednodušší a lepší. Otevírám nyní rozpravu. Pan Zpěvák – jen bych  
se chtěl zeptat. Usnesení č. 19 – bod č. 21 – navýšení příspěvku na provoz, na rok 2015. Jde o částku 
100 000,- Kč na úhradu nákladů spojených se vznikem nové PO, jedná se o služby? Starosta – jedná 
se o služby města a s tím, že jde o částku orientační, bude spíše nižší. Jde o to, že jsme si dávali různé 
vklady, jde o různé poplatky související se změnou účtu a tak dále. Tohle je na to určená částka. Ing. 
Kocábová – já bych se ještě zeptala k usnesení č. 18, VIII. RM bere na vědomí – žádost ve věci ná-
sledků kácení máje … a schvaluje úhradu vzniklé škody ve výši 16 000,- Kč, téměř 17 000,- Kč. To je 
z jakého důvodu? Z jakého důvodu město platí škodu? Chápu, že město bude hradit škodu tomu páno-
vi? Starosta – ne, ne. Člen SDH při výkonu činnosti člena SDH způsobil škodu na majetku a RM roz-
hodla o tom, že tu škodu za něj zaplatí město. Bylo to tím, že káceli „máju“ v Rakšicích a mysleli  
si kluci, že se jim to podaří skácet tak, aniž by udělali nějakou škodu na majetku. Ing. Kocábová – oni 
udělali někomu škodu na majetku? Starosta – ano. To nebylo jakoby jemu, ale byla to uhrazená ško-
da, kterou způsobili při výkonu člena SDH. Ing. Procházka, MSc. – oni nejsou nijak pojištění? Když 
přece dělají ty zásahy, musí být nějakým způsobem pojištění. Starosta – pojištění jsou, ale v této chví-
li to bylo vyřešeno tímto způsobem. Místostarosta – samozřejmě za spoluúčasti finanční toho,  
kdo to způsobil.  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvo města bere na vědomí Zprávu o činnosti Rady města Moravský Krumlov.  
 
Zastupitelstvo města bere na vědomí informaci starosty města o usneseních z 16., 17., 18. a 19. 
schůze Rady města Moravský Krumlov. 
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5. Rozpočtová opatření č. 14 – 17/2015 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – V tomto materiálu jsou předložena rozpočtová opatření: 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 14/2015: 
- příjmová část rozpočtu   + 603,2 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu   + 603,2 tis. Kč 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 15/2015: 
- přesuny v příjmové a výdajové části rozpočtu 
 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 16/2015: 
- příjmová část rozpočtu   + 652,1 tis. Kč 
- výdajová část rozpočtu   + 652,1 tis. Kč 
 
Rekapitulace rozpočtového opatření č. 17/2015: 
- přesuny ve výdajové části rozpočtu 
 
Mgr. Lang – chci se zeptat na rozpočtové opatření č. 17/2015 – tam dáváme 300 000,- Kč na odstra-
nění vrátnice, jestli je to ta, tam jak se vchází do zámeckého parku? Všiml jsem si, že už se na tom 
něco dělalo, nebo už je to snad hotové možná i. Starosta – ta vrátnice je zbouraná s tím, že při likvida-
ci vrátnice došlo k poruše na stroji, který likvidoval a až se ten stroj podaří uvést do provozu,  
tak to bude dokončeno. Tam jde i o ten nájezd, který tam je, ten betonový. Ten je velmi komplikovaně 
betonován. Mgr. Lang – jo, ještě ten nájezd. Mě právě překvapila ta cena. Starosta – jde o částku 
určenou dle rozpočtu, samozřejmě bude nižší. Mgr. Lang – tam bylo nějaké výběrové řízení nebo  
to bylo zadáno? Starosta – ne, proběhlo poptávkové řízení, kde se ta cena RM zdála poměrně hodně 
vysoká. Tak jsme rozhodli, že SMM je schopná ve své činnosti vše zlikvidovat. To děláme my, město.  
 
Návrh na usnesení: 
ZM bere na vědomí rozpočtová opatření č. 14 - 17/2015 provedená Radou města Moravský 
Krumlov.  
 
Rozpočtovým opatřením č. 16/2015 a 17/2015 došlo k navýšení příspěvku na provoz pro příspěvkovou 
organizaci města. V návaznosti na toto rozpočtové opatření se mění závazný ukazatel: 

• Správa majetku města Moravský Krumlov – navýšení příspěvku na provoz o částku 800 000,00 
Kč.  

 
Rozpočtovým opatřením č. 15/2015 došlo ke snížení příspěvku na investice pro DSO Vodovody a ka-
nalizace Třebíč. V návaznosti na toto rozpočtové opatření se mění závazný ukazatel: 

• Vodovody a kanalizace, DSO, Třebíč – snížení příspěvku na investice o částku 1 241 000 Kč. 
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Stavy rezerv po provedených rozpočtových opatřeních: 
Rezerva Částka 
  
Rezerva pro běžné výdaje (provozní rezerva) 821,10 
Rezerva pro veřejnou finanční podporu 21,30 
Rezerva pro přípravnou činnost 1 270,00 
Rezerva investiční pro nepředvídané situace 2 000,00 
Rezerva určená k přerozdělení na rozvoj města 2 852,40 
  
celkem 6 964,80 

 
Návrh na usnesení: 
ZM schvaluje změny závazných ukazatelů rozpočtu města zřízeným rozpočtovým organizacím 
dle předloženého rozpisu.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
6. Pokračování projektu „Angličtina – podpora jazykových znalostí žáků studentů v Moravském 

Krumlově“ ve školním roce 2015/2016 - předkládá Mgr. Tomáš Třetina, starosta města 
 
Starosta – V příloze Vám předkládám k projednání a schválení návrh Smlouvy o poskytnutí příspěvku 
z rozpočtu města Moravský Krumlov subjektu: Gymnázium Moravský Krumlov, Smetanova 168, 672 
01 Moravský Krumlov, IČ: 49438875 na zajištění pokračování realizace projektu: „Angličtina – pod-
pora jazykových znalostí žáků studentů v Moravském Krumlově“ na další školní rok 2015/2016. Jedná  
se o pokračování projektu výuky angličtiny s tím, že letos jde o druhý sled, který dokončil zkoušky 
anglické způsobilosti a je to poměrně velmi pozitivně přijímáno od dětí. Děti se velmi dobře vzděláva-
jí, nyní také probíhají různé zájezdy po Evropě – Malta, Berlín a kdoví kde ještě. Všichni studenti je-
dou … nejradši jsem, když se vrátí domů, vím, co říkám z vlastní zkušenosti. Mgr. Lang – já mám jen 
dotaz. Ptal jsem se na to již jednou či určitě víckrát. Jde o angličtinu na Gymnáziu a Ivančické. Na ZŠ 
Klášterní to nějakým způsobem nešlo nebo pan ředitel si nezadal poptávku po tomto. Myslím,  
že se k tomu vyjadřoval pan Košíček, že bude zveřejněn nějaký projekt, program z nějaké dotace z EU, 
nevím přesně od koho. A že by se dalo zatlačit přes nějaké sdružení přátel školy, či něčeho takového 
… Starosta – RM nepředpokládá, že by se tento projekt … že by se tohoto projektu účastnila škola  
na Klášterním náměstí. Pokud někdo z rodičů chce, aby se jeho dítě účastnilo projektu výuky angličti-
ny, nabízíme tuto … tato nabídka je pro ZŠ Ivančická. Je to podpora vzdělávání na této škole, protože 
tam samozřejmě máme nějaké problémy z hlediska umístění počtu dětí a tohle je prostě nabídka  
pro rodiče. Nepředpokládáme, že by se na ZŠ Klášterní měla tato výuka rozšířit.  
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Mgr. Ziegler – Vy se možná ptáte na něco jiného, jestli budou nějaké jiné programy na tu angličtinu? 
Já vím, že jsou vypsány výzvy – 56, 57, účastní se jich žáci Gymnázia, ZŠ Ivančická a dalších okol-
ních škol a mám takový pocit, že Klášterka se k tomu nepřihlásila. Ani k jedné té výzvě. Takže, proto 
ta realizace tam ani neprobíhá. Bc. Široký – já tady děkuji za tohle to osvětlení. Já taky pochopil,  
že několikrát tady bylo řečeno, že se pan ředitel ZŠ Klášterní nepřihlásil do něčeho … a má otázka je, 
kdyby se přihlásil, tak by to stejně nebylo schváleno? Nebo přece ředitel ZŠ má svoje nadřízené, že jo, 
kteří ho, pokud je k tomu dotlačen, když už to neudělá sám ze své vlastní vůle, tak by se měl na žádost 
rodičů do těchhle těch programů přihlásit. Takže má otázka je, jestli kdyby se tam přihlásil, tak by to 
bylo schváleno či nebylo? Starosta – jsou dvě věci, které jsou k tomu potřeba říct. První věc je,  
a to mluvíme o tomto projektu výuky anglického jazyka, který je na podporu vzdělávání na ZŠ Ivan-
čická a Gymnáziu s tím, že ten projekt absolvují děti od druhé či třetí třídy a navazuje na víceleté 
Gymnázium, šestiletý obor. Měl by končit zkouškou. V ročníku, který je před maturitním ročníkem, 
tedy ve třetím … jednou je to septima, jednou je to kvinta. Takže to je jeden projekt. Další projekty,  
o kterých mluvil Mgr. Ziegler + další projekty, kterých se školy účastní, je na ředitelích škol, zda se do 
něj přihlásí. My nabízíme, jako město - podporujeme hlídání dětí, který byl kdysi paní Poláchovou 
velmi tázán. Konečně se k tomu podařilo sehnat nějaké peníze, přihlásí se k tomu školy z okolí. Mys-
lím, že je tam krumlovská Ivančická, teď si nejsem jistý. Další dva projekty, o kterých se tady baví-
me….můžu připravit zprávu do příště, kterých se ty školy budou účastnit ale … přímo konkrétní pro-
jekt na výuku angličtiny na ZŠ Klášterní, jednak ta výzva nebyla vypsána na takovouto podporu výuky 
a dále neevidujeme aktivitu ředitele školy v této oblasti. A pokud budu reagovat na to, že mám dohlí-
žet a tlačit ředitele do toho, aby se přihlásil do různých projektů … my samozřejmě s nimi komuniku-
jeme, samozřejmě tu nabídku dostávají, ale konečné rozhodnutí je na vedení školy. Bc. Široký –  
to znamená, že potom při stížnostech těch rodičů, protože rodiče nemají pocit, že jejich děti jsou dosta-
tečně vzdělávány v angličtině, tak ty si budou stěžovat na starostu a starosta pokárá nebo nějakým způ-
sobem … Starosta – ne, starosta nepokárá, starosta neudělá nic. Starostovi toto nepřísluší. Hodnotit 
výuku kvality na jednotlivých školách může pouze Česká školní inspekce. Bc. Široký – já tomu pořád 
nerozumím. Takže na ZŠ Klášterní jsou žáci dostatečně vzděláni, proto nepotřebují se dovzdělávat 
v angličtině, na rozdíl od Ivančické, kde tohle to zřejmě bylo zanedbáno, a proto je potřeba je vzdělá-
vat v angličtině. Starosta – my si nerozumíme. Zkouška FCI, je nadstandardní zkouškou z anglického 
jazyka a absolvent této zkoušky musí projevit nadprůměrné znalosti anglického jazyka. Bc. Široký – 
tomu ještě rozumím. Starosta – tak. A celý tento projekt, který zde je, je v souladu nebo je veden 
k tomu, aby děti a studenti složili tuto zkoušku. Čili, není pro každého žáka, je pouze pro toho,  
kdo se do něj přihlásí. Děti ze ZŠ Klášterní dostaly možnost se přihlásit do tohoto projektu, ale měly  
by navštěvovat tuto školu, protože se nebude kvůli nim organizovat výuka … kvůli jednomu nebo 
dvěma, kteří chodí na Klášterku, se nebude přebíhat, nebude se měnit organizace výuky na ZŠ Ivan-
čická. Není to tak, že by na jedné škole byla zanedbávána, nebyla nadprůměrná. Ne, všichni mají,  
už se tomu neříká osnovy, ale mají rámcový vzdělávací program, který stanovuje míru výuky angličti-
ny a stanovuje míru kvality vzdělávání na této škole. Hodnotit tuto míru kvality vzdělávání může Čes-
ká školní inspekce. Starostovi a vedení města přísluší pouze hodnotit … my dáváme peníze na rozvoj 
nemovitosti, když to řeknu takto a tady vedeme velmi ostré diskuze a snažíme se pobídnout k větším 
aktivitám. Hodnotit, ať pedagog, nepřísluší mi hodnotit kvalitu vzdělávání, od toho je Česká školní 
inspekce. Bc. Široký – teď už tomu rozumím. To znamená, jakým způsobem, když se mě zeptají ma-
minky, že chtějí zjistit, jestli tyhle ty programy jsou nebo jestli se do nich ředitel téhle té školy přihlásil 
a jakým způsobem mohou vyvinout tlak přímo na ředitele … přes SRPŠ? Mgr. Košíček – přes Škol-
skou radu. Já jen abych to ještě dovysvětlil. Ty FCE jsou v podstatě, zjednodušeně, škola se profiluje 
jazykově, jako jazyková škola.  
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Zaměření na angličtinu. Ty projekty, o kterých mluvil pan Ziegler, jsou pro všechny školy,  
ať se na jazyky zaměřují či nezaměřují a je to formou výletů. Už tam není ta participace města jakoby 
nutná, protože jsou téměř z 100% hrazeny EU. Tam je to opravdu na tom, zda se ředitel chce zapojit 
nebo nechce zapojit. To je ta jednodušší část. FCE jsou opravdu vyprofilovaná nabídka jedné školy, 
druhá škola třeba může zvolit sport nebo se zaměřit na techniku. Ivančická je na jazyky, tím to projek-
tem. Samozřejmě, jako nejjednodušší páka na ředitele je sdružení rodičů či rada školy, či osobně jej 
navštívit a prodiskutovávat tam s ním tyto věci. A je to opravdu, tak jak říkal pan starosta, k procesu 
výuky není možné jinak působit než přes Českou školní inspekci.  
 
Návrh usnesení: 
ZM schvaluje Smlouvu o poskytnutí příspěvku z rozpočtu města Moravský Krumlov na rok 
2015 subjektu: Gymnázium Moravský Krumlov, Smetanova 168, 672 01 Moravský Krumlov, 
IČ:49438875 na realizaci projektu: „Angličtina – podpora jazykových znalostí žáků studentů 
v Moravském Krumlově – úroveň B2 včetně zkoušky FCE - příspěvek města úspěšným studen-
tům na úhradu nákladů zkoušky ve školním roce 2015/2016“ v předloženém znění a pověřuje 
starostu města jejím podpisem.                                
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
7. Správa majetku města – předkládá Jiří Čemerka, ředitel SMM 
 
Starosta - k tomuto bodu jste obdrželi doplněný materiál. Jednak zdůvodnění záměru nákupu nemovi-
tosti Zámecká 2 a jednak to byl materiál doplnění k usnesení k bodu 1a, odkup pozemků na Slatině. 
Zároveň je zde zástupce č. 1 i zástupce č. 2, jako zástupci jednotlivých zájemců o odkup nemovitosti, 
čili dostanou oba slovo. 
 
1. Starosta – Pozemky 
2. Prodej jednotek v domě č. p. 474-475 
3. Úprava pravidel pro realizaci prodeje stavebních míst na ul. Luční v Polánce 
4. Prodej domu č. p. 2 

 
1. Pozemky  
a) Odkup pozemků Slatina 

Starosta – k odkupu pozemků na Slatině je důvodová zpráva, ta je výstižná a přesná. Doplňuje tu in-
formaci ohledně uranu, o kterém jsme mluvili. Má potřebu vědět někdo další informace?   
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje odkup pozemků par. č. 4375/3 o výměře 3150 m2, par. č. 4375/4  
o výměře 211 m2, par. č. č 4375/5 o výměře 15245 m2, par. č. 4421/1 o výměře 12182 m2, par. č. 
4421/2 o výměře 545 m2, vše druh pozemku - trvalý travní porost, par. č. 4419/78 o výměře 
17462 m2, druh pozemku - vodní plocha a par. č. 4422/7 o výměře 467 m2, druh pozemku – 
ostatní plocha vedené na LV 2602 pro obec a k. ú. Mor. Krumlov za cenu 15,- Kč/m2, tj. 
738 930,- Kč s úhradou daně z nabytí pozemků městem ve výši 29560,- Kč a schvaluje uzavření 
kupní smlouvy v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem smlouvy. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
b) Žadatel 
Starosta - Žadatel žádá o prodej pozemku par. č. 72 - ost. plocha o výměře 41 m2 a o prodej části po-
zemku par. č. 74 – ost. plocha cca o výměře 100m2 z celkové výměry 116 m2 v k. ú. Rokytná vedené 
na LV 10001 za účelem vybudování vjezdu a garáže. Pozemky sousedí s pozemkem par.  
č. 71 v jeho vlastnictví. O pozemek žádal již v roce 2013 a rada města doporučila prodej až poté,  
co bude dokončena výstavba splaškové kanalizace. S prodejem již v roce 2013 souhlasil i Osadní vý-
bor Rokytná. Rada města doporučila zastupitelstvu města schválit prodej pozemků s tím, že městu zů-
stane ve vlastnictví pozemek včetně nutného ochranného pásma dešťové kanalizace. Geometrickým 
plánem, měla být oddělena pouze část z par. č. 74, ale z důvodu zachování podmínky ochranného 
pásma 1,5 m a uložení dešťové kanalizace, došlo po zaměření, které bylo odsouhlaseno ředitelem 
SMM, i k rozdělení  pozemku par. č. 72 a vznikl pozemek označený jako „díl a“ o výměře 40 m2  
a z pozemku par. č. 74 byla oddělena část označená jako díl „b“ o výměře 50 m2, sloučením dílů „a“  
a „b“ vznikne nový pozemek označený jako par. č. 72 o výměře 90 m2. Znaleckým posudkem č. 6411-
175/2015, který vyhotovil znalec, určil cenu obvyklou pozemku, nově vzniklého pozemku ve výši 
10 800,- Kč.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par. č. 72 o výměře 90 m2, který vznikl dle GP  
č. 191-168/2015 sloučením dílu „a“ o výměře 40 m2 odděleného z pozemku par. č. 72 o celkové 
výměře 41m2, ost. plocha a dílu „b“ o výměře 50 m2 odděleného  z pozemku par. č. 74 o celkové 
výměře 116 m2,  ost. plocha v k. ú. Rokytná, LV 10001 za cenu 10 800,- Kč žadateli. 
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Hlasování: odsouhlaseno 
Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
2. Prodej jednotek v domě č. p. 474-475 
a) Změna kupujícího 
Starosta – opět důvodová zpráva popisuje daný problém. Táži se, zda požaduje někdo doplnění k to-
muto bodu? 
  
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvu města revokuje Usnesení zastupitelstva města ze dne 2. 3. 2015 č. 3/2015 odst. I., 
bod č. 21, kterým byl schválený prodej bytové jednotky 475/7 (2+1) vymezené na LV 4561 
s příslušným podílem na společných částech domu a pozemcích par. č. 1619 a 1620 vedených  
na LV 4560 v k. ú. Mor. Krumlov za cenu 577.030,- Kč s podílem 5950/86616. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
Zastupitelstvu města schvaluje prodej bytové jednotky 475/7 (2+1) vymezené na LV 4561 
s příslušným podílem na společných částech domu a pozemku par. č. 1619 sloučeného z par.  
č. 1619 a 1620 vedeného na LV 4560 v k. ú. Mor. Krumlov za cenu 577.030,- Kč s podílem 
5950/86616 v a uzavření kupní smlouvy a smlouvy o advokátní úschově v předloženém znění  
a převod majetku z evidence majetku SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu pod-
pisem smluv. 
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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b) úprava znění smlouvy o budoucí kupní smlouvě 
Starosta – zde si dovolím nečíst celou důvodovou zprávu, protože je v ní vše přesně a jasně popsáno. 
Táži se, kdo má doplnění? Nevidím přihlášku, přečtu návrh usnesení.  
 
Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje uzavření Smlouvy o budoucí kupní smlouvě s textem kupní 
smlouvy a Smlouvy o advokátní úschově, jejichž předmětem je prodej jednotky 475/2 vymezené 
na LV 4561 s příslušným podílem na společných částech domu a pozemku par. č. 1619 sloučené-
ho z par. č. 1619 a par. č. 1620 vedeného na LV 4560 v k. ú. Mor. Krumlov za cenu 561.416,- Kč 
s podílem 5789/86616 v předloženém znění a pověřuje starostu podpisem smluv.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
 
 
3. Úprava pravidel pro realizaci prodeje stavebních míst na ul. Luční v Polánce 
Starosta – zde opět nebudu číst důvodovou zprávu, protože je to poměrně jasně vysvětleno. Pokud 
bych něco vytrhl z kontextu, mohl bych se dopustit nepřesností. Do rozpravy přihlášku neeviduji, kon-
čím tedy rozpravu.  
 
Návrh usnesení:  
Zastupitelstvu města schvaluje změnu "vzorové kupní smlouvy", která je nedílnou součástí 
"Pravidel pro realizaci prodeje stavebních míst na ul. Luční v Polánce", v části týkající se daně  
z nabytí nemovitých věcí tak, že " výše daně z nabytí nemovitých věcí, způsob její úhrady i urče-
ní poplatníka daně z nabytí nemovitých věci se řídí zákonným opatřením senátu případně jiným 
právním předpisem platným a účinným v době, kdy se kupující stane vlastníkem  předmětného 
stavebního pozemku. Poplatník daně z nabytí nemovitých věcí, určený v souladu s platnými 
právními předpisy, se zavazuje v zákonné lhůtě tří měsíců následujících po měsíci, v němž bude 
povolen vklad vlastnického práva podle této smlouvy do katastru nemovitostí, podat věcně  
a místně příslušnému správci daně daňové přiznání a daň řádně a včas zaplatit“.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 18 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., LANG Petr, Mgr., LANG 
Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš, PROCHÁZKA Martin, Ing., PROCHÁZKA Pavel, Ing., 
MSc., STRIEGLEROVÁ Marie, PharmDr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ŠLAPANSKÝ František, Ing., 
ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER Bořivoj, Mgr., ZPĚVÁK Josef 

Proti: 0   

      Zdrželi se: 0  
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4. Prodej domu č. p. 2 
Starosta – byly doručeny dvě žádosti na odkup domu Zámecká 2, Moravský Krumlov. Mgr. Košíček 
– já bych, pane starosto, chtěl nahlásit podjatost. Starosta – ano, tato podjatost je zřejmá. Samozřejmě 
Vás upozorním na to, že hlasovat můžete, stačí, když je uvedeno v zápise, že jste nahlásil tuto podja-
tost. Důvodové zprávy jste četli. Doplnění k důvodové zprávě jste dostali dnes na stůl, protože žadatel 
č. 1 podal, nebo projevil zájem o tuto nemovitost dříve, dám mu nyní slovo, pokud chce ZM něco sdě-
lit. Prosím. Žadatel č. 1 – dobrý den, já jsem si o tu nemovitost požádal někdy na jaře, nevím teď, kdy 
přesně to bylo. Podklady bohužel nemám. Jednal jsem prostřednictvím realitní kanceláře.  
Co se týká vlastně jednání, vše jsem nechal na té realitce. Tady paní zástupkyně kanceláře jednala 
vlastně se SMM a vlastně, to už bylo ve fázi, že se podepisovaly smlouvy. Chystaly se vlastně 
smlouvy k podpisu. Realitka vlastně nachystala smlouvu. Právník města tuto smlouvu nějak upravil, 
pozměnil. My jsme s tím souhlasili. Takže bylo vše nachystané k podpisu. Jen se čekalo na schválení 
v ZM, jestli s tím teda souhlasíte nebo nesouhlasíte. Jenže z jednoho ZM se to posunulo na další ZM,  
o měsíc. Pak se to odročilo na další, a protože byly prázdniny, byly to další dva měsíce. No a během 
téhle té doby se našel další zájemce. Vlastně, teďka jakoby se má rozhodovat mezi dvouma. Ale pokud 
by se to tenkrát neodročilo, nevím, neznám ty důvodu, proč se to posunulo, tak vlastně už bych to kou-
pil já a vlastně tenhle ten problém, který tu dneska je, by vůbec nebyl. Z mýho pohledu … teď se sa-
mozřejmě bude rozhodovat mezi dvouma, ale nevím, proč se to takhle posunulo. Nevím, co ode mě 
chcete slyšet … co k tomu mám víc říct. Žadatel č. 2 – já k tomu chci říct následující. Minule na ZM 
proběhla asi bouřlivá diskuze, já se ho bohužel nezúčastnil, proto jsem tam na spoustu věcí nemohl 
reagovat. Zároveň, nechci, aby to vyznělo úsměvně, ale tady se naprosto projevilo to pravidlo „cesta 
do pekla má vydlážděno dobrými skutky“. Já jenom takový lehký pohled na tu historii. Já jsem samo-
zřejmě věděl, už někdy na jaře, že potřebujeme nějakou nemovitost v Mor. Krumlově. Co byl zásadní 
problém, neměli jsme od MŠMT příslib financování té akce. A mně připadlo v tu dobu … oslovovat 
město s nějakou žádostí, o odkup nemovitosti v situaci, kdy jsem samozřejmě věděl, že ta nemovitost 
se na trhu pohybuje asi dva roky, možná dokonce i dýl, samozřejmě mě byla známa i ta cena, která 
byla naprosto veřejná. Ale připadlo mě, vůči městu, které se snažilo tu nemovitost tak neúspěšně pro-
dat, velmi nekorektní, abych přišel s tím, že žádám o nemovitost někdy na jaře a po zkušenostech 
s MŠMT, co nemám na černém a nejlíp se šesti razítkama neplatí, značně nekorektní. A už vůbec, 
v okamžiku, kdy se objevil kupec. Já samozřejmě jsem věděl, jakým způsobem jsou nastaveny postupy 
pro prodej majetku, a v těch není nikde napsané, že se musí prodat prvnímu kupci. Samozřejmě jsem 
taky věděl to, že o finálním prodeji či neprodeji nemovitosti rozhoduje ZM a to žádným způsobem 
nerozhodlo. Já teda taky vůbec nevím, a snažil jsem se to dohledat, nenašel jsem ale přesné důvody, 
proč … nicméně pořád jde o stav, kdy ta nemovitost je volná. Takže jsem se pořád snažil na tom mi-
nisterstvu získat příslib finančních prostředků, a když jsem je někdy uprostřed těch prázdnin získal, 
podal jsem oficiální žádost o prodej té nemovitosti. V okamžiku, kdy jsem měl černé na bílém 
z MŠMT, že jsou ochotni akci zafinancovat, specifikoval jsem tam také, co se s tou nemovitostí bude 
dít dál. A myslím si, že lidé, kteří se v Moravském Krumlově pohybují, vidí, že do majetku Výchov-
ného ústavu se v posledních deseti letech nainvestovaly značné prostředky a stejným způsobem bude-
me budovat standard na té Zámecké. Já nechci dál to nějak jakoby obhajovat nebo myslím si, že v tom 
minulém ZM padlo tolik věcí, že nemá smysl o tom zbytečně hovořit, nicméně jsem schopen Vám 
zodpovědět Vaše dotazy. To je tak asi všechno, co já k tomu mohu říct. Starosta – tak, děkuji. Obě 
nabídky byly předloženy na 6. Zasedání ZM, které bylo … rozhodnutím ZM bylo odloženo. Dne 29. 
09. 2015 se nabídkami znovu zabývala RM, kde jsem je seznámil o proběhlých jednáních s oběma 
žadateli. RM projednala obě žádosti s tím, že velmi důležitým, ne-li nejdůležitějším bodem pro roz-
hodnutí RM bylo to, že se jednalo o vytvoření pěti až šesti nových pracovních míst. Všichni víme, jaká 
je katastrofální situace ohledně … nebo není katastrofální, ale je těžká, ohledně pracovních míst.  
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A Výchovný ústav, jako jeden z největších zaměstnavatelů tímto získal naši podporu. Samozřejmě 
vnímám to, že žadatel č. 1 podal velmi řádně svoji přihlášku nebo projevil zájem. Neudělal nic,  
co by vedlo k tomu, abychom pro něj ruku nezvedli. Přesto obě dvě tyto stanoviska RM velmi vážně 
diskutovala. Velmi vážně se s nimi zabývala a doporučila ZM prodat tuto nemovitost Výchovnému 
ústavu s tím, že město Moravský Krumlov má další nemovitosti. Jednou z nich je na náměstí T.G.M., 
kde by se se zástupcem č. 1, pokud bude toto usnesení přijato, mohlo diskutovat o prodeji jiné nemovi-
tosti pro jeho účely, které město Moravský Krumlov má. Nyní otevírám rozpravu. Pan Zpěvák – mys-
lím, že by se žadateli č. 1 mělo vysvětlit, proč se to zaseklo na tom červnovém zasedání. Nevím, jestli 
žadatel č. 2 byl na ZM, ale tam bylo jasně dáno, proč se to otočilo. Ze zásady si myslím, že měl jako 
první a jediný nárok ten objekt koupit. To, že se Výchovný ústav přihlásil, to je taková … přihodil víc 
prostě a mně se to nelíbí. Mělo by se vysvětlit, proč se to takto zaseklo. Protože, kdyby to tam nebylo, 
kdyby nebylo kdyby, tak by to žadatel č. 1 dostal k tomu prvnímu červnu. To se musí ujasnit. Starosta 
– v červenci, jen pro upřesnění. Pan Zpěvák – v červnu, v červenci. Bc. Široký – já pořád nechápu,  
o čem se tady bavíme. Z mýho pohledu jde o princip. Já nic nemám proti bohulibé činnosti Výchovný-
ho ústavu, nicméně ten inzerát já vnímám přesně tak, jak žadatel č. 2 možná několik let, původně jsem 
se na něj taky díval, a ten inzerát byl daný jasně. Byla tam nějaká cena, kterou město požaduje. Nebylo 
tam nic o tom, že by se jednalo o VŘ typu, která činnost bude bohulibější, která vytvoří víc pracovních 
míst a co s tím objektem chce daný zájemce dělat. To tam nebylo. Pokud by to tam bylo, tak samozře-
jmě by to nebylo prodáváno přes realitku, ale nějakou formou veřejné zakázky, kde by byly jasně sta-
noveny hodnotící kritéria, který by byly tady tyhle ty, které jste tady zmínili … tzn. počet pracovních 
míst, atd.. Ale, teď to řeknu úplně škaredě, jestliže je to tímhle tím způsobem vypsáno, žadatel č. 1  
se přihlásí, tak je mi úplně jedno, co s tou nemovitostí udělá, jestli ji zboří, protože nic o tom tam ne-
byla zmínka. A jestliže žadatel č. 1 jako jediný uchazeč nabídne nějakou cenu a posléze, když ta cena 
je veřejně známá a nabídne se cena vyšší, tak to si můžeme tady hrát dál, rozhodit sítě dál, jestli se 
nenajde někdo, kdo dá ještě vyšší cenu. Žadatel č. 2 – já toto naprosto vnímám, ale zase úplně přesně, 
jak Vy říkáte, a jsem rád, že jste to takhle řekl, že absolutně nikde není napsané, že ZM má povinnost 
prodat to prvnímu zájemci, který se přihlásí. To zase taky nikde nenajdete. A já opravdu nevím, proč 
to komplikujeme. Leží na stole dvě nabídky. Bc. Široký – dobře, my to komplikujeme půl roku. Žada-
tel č. 2 – a jestli se bavíme o ceně, já budu samozřejmě mnohem raději, když zaplatím o těch 70 000,- 
Kč míň. Já s tím opravdu nemám žádný problém. A přece nikde není napsané a nikde jsme nedeklaro-
vali to, že první, kdo se přihlásí, ten dostane tu nabídku. To nikde napsané není. A na ZM stejně vždy 
je, pro koho se rozhodne. Kdyby se v té době naskládalo pět, tak do kdy to jako platí? Vy jste přiběhl 
desátého, ten přiběhl dvanáctého, to už se s Vámi nemíníme bavit, to přece tak nikde není. Bc. Široký 
– v tom případě to ještě odložme a počkejme několik let, jestli někdo … Žadatel č. 2 – máte pravdu, 
jestli ZM rozhodne to odložit, tak můžeme čekat dalších deset let, to máte naprostou pravdu, ano. Sta-
rosta – já poprosím pánové, aby se ta diskuze nestala příliš vášnivou. Pane Zpěváku, vidím Vaši tech-
nickou, ale v téhle chvíli dám přednost Mgr. Langovi a pak následně Vám na reakci. Mgr. Lang – 
takhle situace mi trochu připomíná … my, když kupujeme zámek, tak se máme chovat nějak průhled-
ně, vystupovat jako solidní partner a nehledět na cenu, že to bude třeba trochu dražší. Souhlasím. Má-
me tady druhý případ, tam už se nemáme dívat na to, jestli jsme solidní partner nebo nejsme solidní 
partner, ale máme se dívat na cenu, protože na tom vyděláme o 70 000,- Kč víc. To mi přijde jako ne 
úplně šťastný řešení. Žadatel č. 1 si podal nabídku, že by rád odkoupil tuto nemovitost. On chybu pod-
le mě neudělal. Podle toho, jaké mám informace … Starosta – ne, neudělal. … Mgr. Lang – tam se to 
odložilo jen z toho důvodu, že asi město, nevím, kdo přesně pochybil, asi město, že tam uvedl nějaký 
špatný název nemovitosti, a proto se to odkládalo. Kdyby se to neodkládalo, dovoluji si tvrdit, že by se 
to prodalo, protože jsme čekali dva roky, kdy se ta nemovitost prodá. Konečně se objevil kupec a my 
bychom to prodali.  
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Pak se přihlásil Výchovný ústav, a já ho chápu, že je to státní správa, státní instituce, která to nemá 
jednoduché, chápu, že to zkusili, atd. Nemám proti tomu nic, ale my bychom se také vůči žadateli č. 1 
měli zachovat nějak průhledně. Co on si teďka o ZM pomyslí, že k těm se chováme průhledně, 
k Inchebě, k němu se zase chováme, jak se nám to hodí. Nehledě na to … nepochopil jsem nebo … 
zeptám se takhle, žadatel č. 1 nám zaplatí v hotovosti, okamžitě? Žadatel č. 1 – bude to formou půjčky 
z banky. Mgr. Lang – ano, ale banka Vám proplatí celou částku? Žadatel č. 1 – ano. Mgr. Lang – my 
tady získáme 70 000,- Kč, rozdíl. Tady od Výchovného ústavu dostaneme 1 000 000,- Kč, další rok 
400 000,- Kč, a pak 3 000 000,- Kč. Když si spočítám, že my ty peníze dostaneme hned a brali by-
chom na něco jiného úvěr, ten úvěr ve výši … teď se pohybují hypotéky, město úvěruje kolem 2-3% . 
Tak 1% z 3 000 000,- Kč je jestli počítám správně 30 000,- Kč. Ing. Procházka, MSc. – kolem nuly, 
jsme na nule s hypotékama. Mgr. Lang – dobře, když ale vezmu, že bychom si brali nějaký úvěr ko-
lem 2%, tak je to 60 000,- Kč za ty dva roky. Je to prakticky ten rozdíl, co tady získáme v tuto chvíli 
na víc … to se nám mezi 2 lety rozmělní. Nula s nulou pojde. Já teda rozhodně jsem pro žadatele č. 1, 
ať je to jak chce. A ten argument, to tedy dokončím, že Výchovný ústav vytvoří 5 – 6 míst, to je pěkné. 
Ale teď budu možná takový nepříjemný nebo možná si o mně pomyslíte něco, ale všichni ti lidé budou 
placeni z eráru, z našich daní, z podnikatelů. I žadatel č. 1 je podnikatel. On ty peníze do rozpočtu dá-
vá. Ten Výchovný ústav je bere a podle mě, a možná je to škaredé, nic nepřináší. Starosta – je to 
hloupé. Taková poznámka … zrovna Vy … platíte daně a my daně neplatíme? Ne, my neplatíme, já 
vím. My jsme darmošlapové, to je neuvěřitelně hloupá poznámka. Promiňte, na tu nebudu reagovat 
více. Já mám poznámku k jiné věci. A to je ta … já souhlasím s Vámi, s Vaším komentářem v té druhé 
části. Nesouhlasím s tím, co jste povídal zase o zámku, protože to je Váš pohled na tuto nemovitost, já 
ho mám přesně obrácený. Děkuji za ten názor. Pan Zpěvák – jenom, abychom jsme se dostali k jádru 
věci, proč to vzniklo a jako takový férový jednání, prostě. Co si ten člověk o nás pomyslí, opravdu … 
o zastupitelstvu. Když se to zaseklo, ne jeho vinou, zaseklo se to tím, že místo bytového domu je tam 
RD … to se mělo vyřešit a on to měl dostat. Já si nemůžu pomoct. Já proti Výchovnýmu ústavu nic 
nemám, ale jde o ten recht … Starosta – pane Zpěváku, já s Váma … já to nerozporuji, já to fakt ne-
rozporuji. Žadatel č. 2 – já stejně, jak říká pan Zpěvák, já … je to nesmírně pro mě nepříjemné. Vy-
stupovat, jak v pozici ředitele toho zařízení, tak i zastupitele. Já opravdu nemám důvod  
to jakoby zpochybňovat. Máte naprostou pravdu, že kdyby se to někdy před tím odhlasovalo, tak bych 
akorát vynaložil spoustu energie zbytečně a nebylo by o čem řešit. Já tam tady, pane Langu, nespatřuju 
tu neprůhlednost. Já nevím, co je na tom neprůhledného. Je prostě nějaký proces, který se vyvinul tak, 
jak se vyvinul a nebylo opravdu … já nedokážu rozklíčovat, kde se to zadrhlo, ale byl to nějaký pro-
ces, já tam opravdu žádnou neprůhlednost nespatřuji. Když tak mě prosím Vás zkuste navést. Já tam 
nevidím, co je neprůhledné. K té částce. Ta částka je 4 400 000,- Kč, protože tak stát holt pracuje. Ono 
to také mohlo být tak, že jim tam zůstane 4 400 … 380 000,- Kč … já nevím a já tam pak nejsem 
schopný dosypat byť 1 000,- Kč. Zase se tam mohlo licitovat o tom, že MŠMT se zase šprajcne a ne-
bude sto nám dovolit, abychom dofinancovali smlouvu, která stojí nějaké peníze, apod.. My tam vždy 
dáváme nějakou rezervu prostě na to, abychom se dokázali vměstnat do té částky, která ve finále 
z toho vypadne. Jestli se zasekneme na tom, že to měla být ta původní částka, tak to bude původní 
částka … já prostě ty peníze vrátím do státního rozpočtu a odečtu od toho náklady, které městu tou 
investiční akcí vzniknou. Já to musím zafinancovat jako EN BLOC, tzn. právní služby, vklady do ka-
tastru, apod.. Tam je prostě taková kulatá částka, která je nabídnuta. Nevidím v tom opravdu žádnou 
neprůhlednost. Chápu Vaše, možná rozčarování nebo rozezlení, ale ten proces prostě plyne a říkám 
znovu, já ze svého pohledu nevidím jakýkoliv křivý úmysl. Prostě v okamžiku, kdy ta nemovitost  
je pořád, zlobte se na mě nebo nezlobte, nemovitost je pořád právně volná, protože jediným statutár-
em, které mohlo rozhodnout je ZM … a to to nerozhodlo … teď tu na stole leží dvě nabídky, nic víc, 
nic míň.  
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Bc. Široký – k té neprůhlednosti. To asi nebylo myšleno tak, že je to něco neprůhlednýho nebo tak, ale 
vemte si, že už se dva roky, dva roky minimálně inzerují někde nemovitosti, a není to jediná nemovi-
tost, jsou dvě, kousek vedle stojí další, nevím, jaké je to přesně číslo. Po dvou letech se najde jeden 
člověk a místo než aby město v ten okamžik řeklo „hurá“, tak to několikrát odloží … já taky nevím 
z jakých důvodů, nepamatuji si to, to není v zásadě důležitý a ve finále se objeví další nabídka, shodou 
okolností a já to teďka nechci, aby, jste to brali špatně … Vy máte tu smůlu, že tady sedíte. O to je to 
horší. A za tím já nic nehledám jakoby něco dalšího, ale objeví se další nabídka, poměrně dlouho po té 
první, tak já nevím … kdybych se teď měl rozhodovat, že podám nabídku na tu nemovitost, která  
je o 100 metrů výš, jestli bych do toho šel. Protože, proč bych to dělal? Proč? Když se město zachová 
tímhle tím způsobem. Nebo když se to stane nějakou běžnou praxí. Starosta – tenhle názor jsme  
už slyšeli a není třeba, abychom se pořád vraceli dokolečka 3x. Vy máte takovýhle názor a ten pak 
projevte prosím hlasováním a netřeba to znovu pořád jakoby říkat dokola. To stejné platí pro jednu  
a druhou stranu, ano. Žadatel č. 1 – já bych jen reagoval na to, co jsem tu slyšel. Že teda má město 
různé nemovitosti k prodeji. To znamená, že by Výchovný ústav mohl být v nějaké jiné nemovitosti. 
Pracovní místa by tady samozřejmě tím pádem vytvořil a já bych koupil tuhle tu nemovitost, o kterou 
jsem zažádal jako první. To je jedna věc. A druhá věc je tady, že jsou přislíbeny nějaké peníze, které 
ten Výchovný ústav dostane, bude to v nějakých částkách. A teď je otázka. Víme, jak tady ty dotace 
chodí, jak to bývá přislíbené a podobně. Je otázka, jestli ty dotace opravdu Výchovný ústav dostane, 
aby za půl roku pak neřekl, měl jsem přislíbeno, ale nedostaneme to. Kdežto, já ty peníze dám doo-
pravdy a s paní zástupkyní, a ta Vám to tu potvrdí, hypoteční úvěr mám předjednaný, tzn., mám peníze 
k dispozici za měsíc, za dva … nevím, jak ta legislativa tady v tohle tom bývá … ale tam by ty peníze 
prostě přišly. Starosta – děkuji za to doplnění. Ve chvíli, kdy uzavře … to není dotace, ale je to for-
mou příspěvku ze státního rozpočtu čili, ten je garantován smlouvou a to stát musí dodržet. To není 
dotace nebo donátor typu EU či něčeho jiného. Mgr. Ziegler – já jenom dvě věty. Já si myslím,  
že je úplně zbytečný pátrat po tom, kdo prvního června nebo kvůli jakému důvodu se to odložilo … 
prostě dvacet zastupitelů, kteří tady byli přítomni, byli pro to, aby se to odložilo. Ani jeden se nezdržel, 
ani jeden nebyl proti. Já si myslím, že tohle je úplně zbytečný, prostě diskutovat, co bylo před dvěma 
měsíci … prostě odložilo se to. Asi dostali tehdy nějaký důvod k tomu, aby zvedli ruku pro  
to odložení. To je jedna věc. Druhá věc je, já nechci mít prakticky uprostřed náměstí zbořeniště. Říkal 
jste tu, ať si s tím dělá, co chce. Já bych tady chtěl mít prostě centrum, opravený dům, rekonstruovaný 
dům a já si myslím, že jedním z důvodů, a nebyl to určitě hlavní důvod, jedním z důvodů, proč to šlo 
do záměru prodeje, tak byl to, že SMM už nemá ani finance, ani možnosti na to, aby se ten dům rekon-
struoval. Že je to tak nákladné, že se to dalo do prodeje. Mgr. Lang – já jsem jenom chtěl doplnit,  
že nevidím za tím nějakou neprůhlednost. Sám bych se zachoval na místě žadatele č. 2 úplně stejně, 
ale řekl bych … ano Výchovný ústave, máte bohužel smůlu, nezlobte se, ale byli první, prodáme  
to jim, zkuste jinou nemovitost. Nic víc jsem tím nechtěl říct. Nevidím za tím nějakou … že se něco 
domluvilo a schválně se to odkládalo, to vůbec si nemyslím, že by to tak mělo být. Ing. Procházka, 
MSc. – já se tady tedy budu opakovat, ale … spíše je to pro nás k zamyšlení. Jestliže nám od toho, kdy 
nám to bylo předloženo, trvá půl roku, než se vůbec dostaneme k nějakému schvalování smlouvy,  
tak to asi je něco ve městě špatně. To je asi ten největší problém. Starosta – děkuji za ten názor. Já jej 
samozřejmě nesdílím. Je tady problém, který jsme diskutovali … dále se do rozpravy nikdo nepřihlá-
sil. Čili já tu rozpravu ukončím. Nezazněl ani protinávrh k tomuto usnesení. Čili budeme hlasovat  
o návrhu, který je předložený.  
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Návrh usnesení: 
Zastupitelstvo města schvaluje prodej pozemku par. č. 317 o výměře 480 m2, jehož součástí  
je stavba bytového domu č. p. 2, vedeném na LV 10001 v k. ú. Mor. Krumlov za cenu 4.400 000,- 
Kč subjektu: Výchovný ústav, dětský domov se školou, středisko výchovné péče, střední škola  
a základní škola, Moravský Krumlov, Nádražní 698, 672 01 Mor. Krumlov IČ: 49438905, který 
kupuje a přejímá nemovité věci do vlastnictví ČR, s příslušností kupujícího hospodařit 
s majetkem ČR a schvaluje uzavření kupní smlouvy v předloženém znění a převod majetku 
z evidence SMM do evidence majetku města a pověřuje starostu podpisem kupní smlouvy.  
 
Hlasování: odsouhlaseno 

Pro: 11 – DOBEŠOVÁ Lenka, Ing., JELÍNEK Milan, Ing., JURÁNEK Zdeněk, Mgr., KOCÁBO-
VÁ Helena, Ing., KOŠÍČEK Jan, Mgr., KUČEROVÁ Hana, MUDr., STRIEGLEROVÁ Marie, 
PharmDr., ŠLAPANSKÝ František, Ing., ŠTOLPOVÁ Marie, TŘETINA Tomáš, Mgr., ZIEGLER 
Bořivoj, Mgr. 

Proti: 4 - PROCHÁZKA Pavel, Ing., MSc., LANG Petr, Mgr., ŠIROKÝ Karel, Bc., ZPĚVÁK Jo-
sef   

      Zdrželi se: 3 – PROCHÁZKA Martin, Ing., LANG Vladimír, Ing., MAKOVICKÝ Tomáš 
 
 
8. Korespondence – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Korespondence.  
 
 
9. Různé – předkládá Ing. Pavel Vavřina, tajemník MěÚ 
K dnešnímu dni nebyly dodány žádné materiály do bodu Různé.  
 
 
10. Diskuze  
Ing. Procházka, MSc. – ve Sběrňáku lítají vrata, tak by to chtělo nějakým způsobem dělat automatic-
ky tak, aby to někoho nezabilo. Místostarosta – ano, dneska jsem připomínal. Ono tady jinak bylo 
mnoho řečeno, o těch investičních akcích. Tak já to jenom tak nějak shrnu, abychom věděli, kolik 
všech investičních akcí se ve městě realizuje. Takže jednou z nich, jak již bylo řečeno, je kanalizace 
Rokytná, Polánka. V této chvíli finišuje. Kanalizace jsou hotové, už jsou funkční. Obyvatelé obou 
místních částí se mohou na tyto kanalizace napojovat s tím, že se v této chvíli dokončují komunikace 
v Rokytné. V části Rokytné jsou již komplet. V části Rokytné ještě do konce tohoto týdne, pokud po-
časí dovolí, bychom to měli zvládnout. Popřípadě v příštím týdnu by to mělo být vše hotové. Jak jsme 
se bavili, vrátím se krátce k těm obrubníkům. Bylo to řečeno tak, jestliže se bude majitel nějakým způ-
sobem ochoten spolupodílet se na té obrubě, bude mu vyhověno. Takže, tam, kde jsme se domluvili, 
tam ano a o výši příspěvku se samozřejmě ještě budeme bavit. To ještě budeme projednávat.  
Co se týče dalších kanalizací. Jak již bylo řečeno, na ulici Boženy Němcové, Durdická, kpt. Jaroše, 
Bří. Čapků, tak tam proběhlo VŘ na celoplošnou opravu komunikací. Z projektové ceny nějakých 
5 000 000,- Kč se podařilo za 2,7 vysoutěžit společnost, která realizuje i kanalizaci, což vzhledem 
k jiným stavbám se ukazuje jako výhodné … mít stejnou firmu, jak na kanalizaci, tak na celoplošnou 
opravu potom těch komunikací. Další cena byla myslím 4 000 000,- Kč, takže tam byl 1,3 milionu 
rozdíl. Možná i více, mezi první a druhou nabídkou. I ta cena byla výhodná. Pro zajímavost, je mezi 
tím i spojnice kpt. Jaroše, Bří. Čapků, kde si myslím, že byla projektová cena 1 800 000,- Kč.  
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My tady máme za 2 700 000,- kompletní opravy všech těch dotčených komunikací včetně obrubníků. 
Včetně obrubníků na těch všech ulicích, o kterých jsem hovořil. Samotná kanalizace je již zrealizová-
na. V této chvíli se dělají nové vpustě na těchto ulicích. Následně se vrhnou na komunikace a obrubní-
ky. Potom, bylo to i v příspěvku ohledně rozpočtových opatření, kdy chodníky na ulici B. Němcové  
a Blahoslavova v letošním roce zrealizuje a opraví SMM. Takže už se začíná naplňovat ta vize,  
že SMM bude opravovat místní chodníky a bude tomu tak pokračovat i v příštím roce. Z časových 
důvodů se určitě nedostaneme letos na Bří. Čapků a kpt. Jaroše, ale není všem dnům konec. Co se týče 
Sokolovny. Dnes bylo zahájeno předání staveniště. Zítra by měla proběhnout kolaudační prohlídka.  
Do konce týdne by měla být dokončena tak, abychom mohli potom do půlky listopadu … to si myslím, 
že máme povinnost vše mít hotové a odeslat vše na Státní fond, a pak čekat než nám za to zinkasují 
prostředky. Ulice Pod Hradbami. Tam byla zahájena … v této chvíli se to zadrhává na tom, že se pře-
pojují vodovodní přípojky, aby se nám nestalo to, že komunikaci opravíme. Vodovodní přípojky  
se opravují, zároveň tam bude nějaká přeložka SELFu, případně O2. Bude tam nějaká drobná víceprá-
ce. Ta se tam nyní rýsuje. Dnes mi o tom stavbyvedoucí volal. Takže o tom zase budete informováni. 
Mělo by to být hotové do konce listopadu. Přírodní hřiště v Rakšicích. Tam je termín 15. 11. 2015.  
Je to v realizaci. Čeká se na sadovnické úpravy a nějaké další věci. Do půlky listopadu by také mělo 
být hotovo. Místní komunikace Nad Haltýři. Také už zde bylo zmíněno. Ve třetím výběrovém řízení  
se podařilo najít firmu, jak jsem říkal ze Znojma – bude realizováno od října, listopadu tohoto roku  
do dubna příštího roku. K tomu jen připomínám. Máme tam smlouvu s těmi stavebníky, kteří zde již 
staví. Jsou to tři stavebníci, kteří tam v této chvíli staví. Budou zřejmě dávat dodatek plánovací 
smlouvy, kterou s nimi máme uzavřenou. Jelikož byl v plánovací smlouvě termín dokončení stavby  
do konce letošního roku a vzhledem k tomu, že se nepodařil najít zhotovitel, bude tam nějaký dodatek, 
který ZM na svém prosincovém zasedání bude muset schválit. Jen připomínám, že každý z těch sta-
vebníků na tu cestu přispěje částkou 100 000,- Kč. Jinak se dokončuje městský kamerový systém, kte-
rý doznal ještě nějakých změn, které tam jsou – zlepšení dohledu nad náměstím, tam bude osazená 
kamera. Ve chvíli, kdy tam zmizí nějaké to lešení, aby se tam nestalo, že nám to někdo nějakým způ-
sobem bude poškozovat, tak jak bude lešení pryč, bude potom i zprovozněn bod, který tam je. Jinak 
jsme se také domluvili i s Jednotou na nějakém lepším střežení, jak záchodů, tak toho podloubí, pří-
padně prostor nad hradbami. Jsou tam tedy nějaké dodatečné práce a toto je jednou z jejich podstat. 
Toto bude také dokončeno, předáno a věřím, že budeme mít zase o něco bezpečnější město. To jen tak 
v rychlosti. Případné dotazy zodpovím. Starosta – děkuji za doplnění. Ing. Šlapanský – já ještě struč-
nou reakci k těm chodníkům. Chtěl bych požádat RM, aby zvážila tu situaci. Domnívám se, že je mír-
ně nebo slušně řečeno nestandardní, aby občané platili, chodníky u domu na pozemcích města, ze své-
ho. Notabene, po činnostech, které oni nijak nezavinili. Tam se dělal plyn a tak podobně. Ta dlažba 
tam … od těch lidí je to dobrá vůle. Jsem rád, že to kvitujete, ale zdá se mi to, slušně řečeno, nestan-
dardní. Starosta – my se seznámíme s konkrétními … o co přesně jde, kolik toho je, v jakých  
je to finančních částkách a následně předložíme k vyřešení. Pan profesor – čili, budu se snažit o sluš-
nost, protože bych rád stihl Večerníček. Je tady řada věcí, který jsem připomínal, nicméně je to vyře-
šený a proto tedy se znovu připomenu. Ještě bych takovou připomínku, kterou tady řekl pan Široký. 
Tak to jsem Vám právě říkal na zámku, že. To jen tak na okraj. A teď další věci. Tady stále nejsou 
dodržovány zákony, na což stále upomínám, že. Referát kontroly třeba biologické projevy zvířat bere 
jako biologické projevy, nikoliv jako emise. Emise vyplývají ze zákona a každý majitel pozemků …  
je potřeba dbát nebo je jeho povinností, aby ty emise byly přiměřené. Tzn., psi tam nebudou štěkat non 
stop několik hodin a přiměřené je, když třeba v Rakšicích jdete kolem a pejsek tam 20x za den na ně-
koho zaštěká. To je přiměřené, že. Přiměřené jsou také lidské reakce. Když tam bude plakat dítě,  
tak může plakat 24 hodin denně nebo vydávat zvuky … nic se neděje, to je v pořádku. Ale ne, když 
tam bude třeba kňučet štěně! No, aby bylo jasno.  
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Abych to ještě ozřejmil, tady z té lidské stránky, jestliže bude někdo prožívat na soukromém pozemku 
nahlas orgasmus, je to v pořádku, je to lidské, přirozené. Ale jestliže tyto zvuky bude vydávat někdo, 
kdo se sexem živí, pozor! To už je živnost, to jsou nepřiměřené emise. Čili, v soukromí mohou být 
otevřená okna, v bordelu mají být zavřená. Dále jsem tu hovořil, že jsem měl problémy se psy. A takže 
… a teď budu konkrétní. 02. 09. 2015 jsem šel po chodníku před Albertem, najednou jsem šel k zemi, 
protože tam to vypadá jako v bývalých městech, jak vidíte ty saloony, tam jsou uvázaný koně u zá-
bradlí. Tady jsou uvázaní psi. Jeden ten pejsek táhl vodítko za sebou. A já jsem tedy havaroval. Na 
poslední chvilku jsem vyrovnal, pronesl jsem několik opravdu nespisovných výrazů. Kdyby tam byl 
třeba tady náčelník MěP, tak by to bral jako výtržnost. Nicméně, okolo stojícím jsem se omluvil.  
Za mnou havaroval další občan, který taky tak tak vyrovnal, že. Čili, by bylo vhodné, kdyby s tím 
opravdu někdo něco udělal. Nemohl jsem to řešit, protože jsem spěchal na spoj do Brna, protože jsem 
tam měl objednanou lékařskou kontrolu. Jinak bych tam dělal skutečně dusno. Prostě to nešlo. Čili, 
chodníky tady … nebudu tady připomínat, že musím třeba sejít z chodníku, protože slečna vede pej-
ska. A k tomu připomenu zákon. Je to zákon č. 361/2000 Sb., § 60, odst. 11, majitelé nebo uživatelé 
domácích zvířat jsou povinni, POVINNI, zamezit jejich pohybu, jejich pobíhání po pozemních komu-
nikacích. Já se domnívám, že by policie tohlensto mohla za úkol dostat. Proto jsem navrhoval, aby 
tedy tihle psi byli na vodítku a s náhubkem. Ono totiž … to je prostě ze zákona. Dále, po chodníku  
se chodí … chodník je určen chodcům, pokud tam není parkoviště, že … chodník je určen chodcům  
a chodcové chodí vpravo. Chodcem je i osoba se psem. To není fór, to jsou prostě zákony, které by 
měly být dodržovány i v Moravském Krumlově. Ono totiž nejde o legraci. 17. 07. 2015 ve východo-
českém kraji pes napadl tříletého chlapečka, prokousl mu lebku a třikrát krk. Mohu ujistit, pokud jsou 
zde nějací příznivci psů, že psovi se nic nestalo. Jak dopadlo dítě, nevím. Média to zmínila a už to vy-
šumělo do ztracena. K tomu může dojít i v Krumlově, že. Bylo štěstí, že jsem tenkrát nehavaroval, 
toho 02. 09. 2015. Jinak bych skutečně udělal všechno, aby spravedlnost postihla nejen přímého viní-
ka, ale i ty, kteří za to mohou nepřímo, protože mohli tomu zamezit, ale nezamezili. Pokud to někdo 
nepochopil, je to jeho problém. Často se tady ozývá třeba v rozhlase „zaběhl se pejsek“, že jo. No to je 
úžasné. Pejsek se zaběhne. Tzn., že přebíhá přes komunikaci, může roznášet nákazu, pronásleduje zvěř 
v lese, apod.. Já jsem takového pejska tady u mostu, jak je obilné pole, u mostu Vodárenská, viděl, jak 
nese bažanta, nějaké kuřátko … nádherný pohled pro milovníky psů, že. Úžasné. Kdyby byli na vodít-
ku, tak něco takového samozřejmě se stát nemůže. Chodím často borovičkami. Už 2x jsem tam natrefil  
na pejska. Ten je vůči mně naprosto inertní, to si nemohu stěžovat, ale tam se jezdí na kole. Kdyby tam 
někdo najel na kole na pejska, tak dopadne velice zle. Mohl by taky skončit do smrti na vozíku. A to-
muhle se všemu dá zabránit. Podívejte se, asi takhle. Ono stejně dojde k nějakému centrálnímu naříze-
ní. V Praze už to funguje. Proč dojde k tomu centrálnímu nařízení? Protože ti, co chtějí dobít Evropu, 
tak mají sofistikovaný program a jedním z bodů tohoto programu je i vztah Evropanů ke psům. Není 
problém na pejska navěsit trhaviny, poslat ho třeba ke kostelu nebo pejskovi strčit nějaký ten Antrax  
a nechat ho pobíhat. Ona už řada milovníku nebo spíše milovnic se pejska ujme. Ale to, abych prostě, 
abych prostě neodbočoval. Takže to už jsem celkem řekl. Ještě se tady zmíním o tom, že jsem tady 
třeba byl napaden, osočen … městský strážník je povinen oznámit podezření z trestné činnosti Policii 
ČR. Já jsem se musel nahlásit sám, že jo. Takhle to tedy dopadlo. Potom, jestli něco řeknu, tak existuje 
nutná obrana. Ti, kdo jsou právě analfabeti, ti ať se podívají, co je nutná obrana. Ano, je naprosto zá-
konná. Nebudu tady uvádět tohle, čili tohle jsem k tomu už celkem řekl a teď se zmíním o další věci 
… Starosta – pane profesore promiňte, já si dovolím Vám vstoupit do řeči. Podle Jednacího řádu  
je průběh diskuzního příspěvku omezen po dobu předkladatele na 5 minut. Mluvíte 10 minut. Já Vám 
samozřejmě neupírám právo projevu, jenom Vás poprosím o stručnější vyjádření nyní. Pan profesor – 
mně ale nikdo nesdělil, že by to bylo 5 minut. Starosta – je to v Jednacím řádu ZM. Ale pokračujte … 
Pan profesor – to mi mělo být připomenuto tady. Já to nevím.  
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Mám tu Moravskokrumlovské noviny č. 3, tedy z března. Je tady od starosty článek a je o tom, jak  
se tady dávají do funkce nebo jak se ustanovují do funkce městských organizací vedoucí. A teď čtu 
„ve výběrové komisi zasedli zástupci politických stran“…atd.. To není vytrženo z kontextu, to je reali-
ta. Proboha, kde to jsme?! Zástupci politických stran snad mohou vybírat? V Krumlově nebo v kraji 
nebo … jak to? Toto přece není ze zákona! Kdyby se jednalo o zastupitelstvo, tak já neceknu, ale tady 
… ve výběrové komisi zasedli zástupci politických stran? Tak to přece … přece podle toho se nedá 
dělat výběr. Já to tady nebudu rozvádět. Končím, protože jsem si vzpomněl na slova jednoho živnost-
níka z Galileje, který žil před 2 000 lety. Nebudu ho celej citovat, mohly by z toho být problémy. Sta-
rosta – děkuji za diskuzní příspěvek. Má někdo dál něco do diskuze? Nemá, čili nyní vyhlásím pře-
stávku po dobu jednání návrhové komise.  
 
Přestávka 17.53 hod – 18.01 hod.  
  
 
11. Usnesení   
Usnesení, které je přílohou zápisu, přednesla: Ing. Helena Kocábová  
 
 
12. Závěr 
Děkuji. Zápis bude vyhotoven. Praxe je taková, že to dostanete v emailové podobě a budete si to moci 
v klidu přečíst, samozřejmě můžete přijít na radnici, v kanceláři je Vám k dispozici. Dovolím si jedno 
připomenutí a to je to, že proběhnou Cyklotoulky Moravský Krumlov – premiéra je dne 07. 11. 2015, 
v 08.50 hod., a pak je 3 x opakování (úterý, středa, pátek). Já Vám to přepošlu, kdyby náhodou  
jste o to měli zájem. Ing. Kocábová – přeslechla jsem. Konkrétně co? Starosta – Cyklotoulky. Dále 
informuje o případu žadatele půjčky.  
 
Pan starosta ukončil jednání v: 18.12 hod.  
 
 
Zapisovatelé:   
        ………………………………….. 
                        Ing. Bc. Lucie Vyžrálková 
 
 
        ………………………………….. 
                             Ing. Pavel Vavřina 
 
Ověřovatelé zápisu: 
 
        ………………………………….. 

          Tomáš Makovický 
 
 
…………………………………..   

                                                                                                            Mgr. Petr Lang   
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V Moravském Krumlově, dne 02. 11. 2015 
 
 
 
 
 
  …………………………………..    ………………………………….. 

Mgr. Zdeněk Juránek                           Mgr. Tomáš Třetina   
místostarosta města Moravský Krumlov                              starosta města Moravský Krumlov  


